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Spoštovane občanke in občani!
Kar lepo smo že zakorakali v pomlad in vreme, ki je ključni 

dejavnik pri izvedbi projektov in investicij, nam kar dobro služi. 
V zadnjem mesecu nas je gotovo najbolj razveselila novica, 

da je Ministrstvo za okolje in prostor 
ocenilo vlogo za kohezijska, torej 
evropska, sredstva na projektu Čista 
Ljubljanica, kjer kandidiramo skupaj 
s še sedmimi občinami, kot popol-
no in čakamo le še podpis ministra 
pod odločbo. Ta bo za projekt, ki je 
ocenjen na 10,5 mio EUR bruto, naši 
občini prinesla približno 8 mio EUR 
evropskih in državnih sredstev. Za pri-
merjavo naj povem, da je to praktič-
no celoten proračun naše občine za 

eno leto.
Tudi sicer se v občini odvija kar nekaj investicij. Brez večjih 

težav poteka rekonstrukcija državne ceste skozi Notranje Go-
rice. Resda sočasna vgradnja komunalne infrastrukture, ki jo 
prakticiramo povsod, kjer se lotimo rekonstrukcij cest, samo iz-
vedbo oteži in zavleče, vendar lahko le tako cestne odseke trajno 
uredimo. Seveda si pri tem želimo kar največ strpnosti občanov 
in kooperativnosti sosedov, saj se zavedamo, da je za določeno 
obdobje njihov vsakdanjik bistveno moten in spremenjen.

Pripravlja se tudi pričetek del na odseku ceste mimo jezera 
na Rakitni. Tam bo sicer del, vezanih na komunalno opremo, 
nekoliko manj, zato bo tudi rekonstrukcija potekala bistveno 
hitreje.

Dobro napredujejo tudi dela pri izgradnji kanalizacije in ob-
novi vodovoda v naselju Radna na Brezovici. Dela, ki so bila 

vezana na občasne delne zapore in s tem motnje prometa na 
Tržaški cesti, so končana. Sedaj so na vrsti trase v naselju, ki pa 
bodo bistveno otežile dostop in prometni režim v naselju Ra-
dna. 

V aprilu smo podpisali novo pogodbo o oskrbi zapuščenih 
živali. Doslej je za zapuščene živali skrbelo zavetišče v Horjulu, 
odslej pa bo te naloge prevzelo zavetišče na Gmajnicah. Ne le, 
da je slednje bistveno bližje in dostopnejše, od prenosa dejav-
nosti si obetamo tudi pomembno znižanje stroškov oskrbe za-
puščenih živali.

Prav na živali, bolje rečeno na njihove lastnike, pa je lete-
lo kar veliko pripomb tudi na zadnji seji občinskega sveta. Na 
njej je bila izpostavljena problematika pasjih oziroma živalskih 
iztrebkov, ki jih lastniki ne počistijo. Ponovno opozarjamo la-
stnike živali, da tako etika, kot tudi predpisi lastnikom nalagajo, 
da iztrebke svojih hišnih ljubljenčkov na javnih in tudi privatnih 
površinah za njmi poberejo.

Vsem občanom in občankam voščim vesele in blagoslovljene 
velikonočne praznike, prijetna kresovanja ter obilo sproščenih 
dni okrog praznika dela.

S spoštovanjem.
župan, Metod Ropret

P.S: Pred nekaj dnevi je petdeseti rojstni dan praznoval naš pod-
župan Marko Čuden. Seveda mu iskreno čestitamo ob tem jubileju, 
z željo in obljubo, da kosovne odvoze v občini čimprej ukinemo, ozi-
roma nadomestimo z možnostjo ločenega zbiranja kosovnih odpad-
kov. Sicer se nam res lahko zgodi, da naslednjega jubileja ta požrtvo-
valni fant, zaradi skrbi, ki mu jih povzročamo ne bo dočakal.

Iz občinske hiše

Proračun še ni dokončno sprejet
Kljub temu, da je župan Metod Ropret na začetku občinske 

seje izrazil željo, da bi splošno razpravo o predlogu proračuna 
opravili gladko in bi ga v nadaljevanju seje lahko tudi sprejeli, se 
je zataknilo zaradi napak in nejasnosti v predloženem gradivu. 
Svetniki so dolgo razpravljali in na koncu sklenili, da potrdijo 
le predlog proračuna ter postopke sprejemanja nadaljujejo na 
odborih in naslednjih sejah. V nadaljevanju seje so sprejeli tudi 
sklep o stvarnem premoženju ter potrdili letni program športa. 
Ker v prejšnjih pravilnikih ni bilo opredeljenega novega vakuum-
skega kanalizacijskega sistema, so potrdili tudi spremembe in 
dopolnitve odloka o odvajanju in čiščenju voda. Med drugim pa 
so na seji svetniki sprejeli tudi obnovo fasade Kulturnega doma 
Podpeč in potrdili pravilnik o plačah občinskih funkcionarjev in 
članov občinskih organov.

Največ časa so svetniki na seji posvetili pobudam in vpra-
šanjem, ki jih je kot običajno začel župan. Ropret je z veseljem 
povedal, da se bo dolgo pričakovani projekt Čista Ljubljanica 
končno začel izvajati. Tudi svetniki so pohvalili aktivnosti v po-
vezavi s projektom ter župana in občinsko upravo, ki jim je za 
projekt uspelo dobiti pozitivno mnenje ministrstva. V okviru 
projekta Čista Ljubljanica bodo gradili čistilno napravo in ka-
nalizacijski omrežji v Vnanjih in Notranjih Goricah. Občina bo 
za izvedbo prejela 8 milijonov EUR evropskih sredstev, kar je 
največ v zgodovini občine. Znesek je primerljiv z višino sredstev 

O P T I K A

Nudimo vam veliko izbiro korekcijskih in sončnih očal in smo
pogodbeni dobavitelji medicinsko - tehničnih pripomočkov.

enega letnega proračuna občine. Kljub izrednemu uspehu pa je 
župan izrazil nezadovoljstvo glede kanalizacije Podpeč - Preser-
je, ki žal ni bila potrjena. Ropret je dejal, da bodo poskušali 
skupaj z občino Ig ponovno kandidirati za sof inanciranje teh 
projektov preko evropskih kohezijskih skladov.

Na seji so se svetniki med pobudami in vprašanji največkrat 
dotaknili problemov na področju komunale, cest, javne razsve-
tljave, izpostavili pa so tudi motoristično sezono. Najbolj jih 
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ustreznih površin za pešce potrebno razširiti tudi nadvoz, kar 
pa ni v planu za naslednja leta. S tem odgovorom nihče ni za-
dovoljen, zato bomo še naprej iskali ustrezno rešitev. Tudi glede 
prehoda ceste preko železniške proge v Notranjih Goricah smo 
dobili jasen odgovor Direkcije RS za ceste. Navajajo, da se loka-
cija nahaja znotraj naselja, zato mora ureditev površin za pešce 
f inancirati občina. 

 V okviru akcije varnost motoristov in hitrost je v teku orga-
nizacija brezplačnih delavnic za učence 8. in 9. razredov. Izpo-
stavljen je bil problem s parkiranjem pri brunarici na Jezeru in 
pri hotelu na Rakitni. Zaradi parkiranih vozil ob cesti je onemo-
gočen normalen dostop tamkajšnjim prebivalcem in intervencij-
skim vozilom.

Seznanjeni smo bili, da so nastopile težave z obračanjem 
šolskega avtobusa zjutraj na obračališču na Jezeru, ker se tam 
lahko istočasno nahajata še dva avtobusa za ostale potnike. Po-
licisti bodo po ogledu na terenu predlagali rešitev problema.

Na vpogled smo prejeli bogat program dela SPVCP Občine 
Brezovica, ki bo za uresničitev zahteval aktivno dejavnost vseh 
članov. Člani SPVCP Občine Brezovica in mentorji kolesarskega 
izpita se zahvaljujemo Avtocentru Špan za podarjene odsevne 
jopiče, ki jih bodo prejeli učenci petih razredov za uspešno opra-
vljen kolesarski izpit.

Za SPVCP  Občine Brezovica zapisala                          
Zdenka Oblak

skrbijo nevarne dirke motoristov na Rakitno. Strinjali so se, 
da cesti na Rakitno in tudi v Borovnico vsako leto spomladi 
in poleti postaneta dirkališče, zato so predlagali, da bi morali 
prekrškarje bolj nadzorovati in pozvati policiste, da jim pri tem 
pomagajo. 

Vesna Novak

Vidni rezultati dela SPVCP Občine Brezovica
Varnostni načrti centralnih in podružničnih šol so izdelani, 

visijo na stenah hodnikov in so na vpogled učencem, staršem in 
vsakemu obiskovalcu šole. Z njih so razvidne varne poti, nevar-
na mesta na poti v šolo in priporočila, ki navajajo udeležence na 
varno ravnanje v prometu. Akcija »Bodi previden« bo potekala 
celo leto, pod budnim očesom Zveze šoferjev in avtomehanikov 
Dolomiti. Agencija za varnost vabi na predavanja, da bi se iz-
boljšala varnost in zmanjšalo število mrtvih na prehodih ceste 
čez železniško progo. Zaključen je projekt Pasavček, v katerem 
so z velikim zanimanjem sodelovali učenci nižjih razredov, odde-
lek vrtca na OŠ Brezovica in  v Podpeči. 

O akciji »40 dni brez alkohola« so se vodili razgovori z otroki 
v vrtcih in učenci na vseh nivojih (posledice alkoholiziranih vo-
znikov v prometu, itd). Za reševanje nevarnih odsekov na poti 
v šolo smo dosegli, da se je na nadvozu čez avtocesto izvedla 
nadgradnja mostne ograje z zaščitno mrežo, ki ščiti ljudi pred 
padcem. Direkcija RS za ceste sporoča, da bi bilo za izvedbo 

Krajevne skupnosti

Iz KS Vnanje Gorice
V začetku aprila je Upravna enota Ljubljana, izpostava Vič - Ru-

dnik, izdala gradbeno dovoljenje za gradnjo vakuumske kanalizacije 
v Vnanjih Goricah, ki bo v kratkem postalo pravnomočno. Postopek 
pridobivanja dovoljenja je bil zahteven, saj smo morali pridobiti veliko 
število služnostih pravic za zemljišča, po katerih bo potekala kanaliza-
cija. Krajanom in vsem, ki so pomagali pri pripravi dokumentacije, se 
zahvaljujemo za sodelovanje. Gradbeno dovoljenje za čistilno napra-
vo je bilo izdano že pred časom. S tem so pridobljena vsa dovoljenja 
za gradnjo kanalizacije in čistilne naprave. Kanalizacija se bo gradila 
iz kohezijskih sredstev, ki jih pričakujemo, pred pričetkom gradnje bo 
potreben razpis za izbiro izvajalca. Priprava razpisne dokumentacije je 
v teku. Izgradnja gravitacijskega dela kanalizacije v Vnanjih Goricah je 
zaključena. V soboto, 26. 3. 2011, je potekala čistilna akcija po Lju-
bljanskem barju. Udeležba je bila dobra, k čemur je pripomoglo lepo 
vreme. Opažamo, da se osveščenost ljudi izboljšuje, saj vsako leto na-
beremo nekaj manj smeti. Vsem sodelujočim na čistilni akciji se zahva-
ljujemo in upamo, da se prihodnje leto ponovno zberemo v še večjem 
številu. 

   Svet KS Vnanje Gorice

Iz KS Brezovica
Zahvaljujemo se vsem krajanom, ki so se udeležili čistilne akcije po 

Ljubljanskem barju. Čeprav udeležba, glede na število prebivalcev, ni 
bila velika, pa je spodbudno, da se je akcije udeležilo veliko otrok, tako 
da smo tudi z njihovo pomočjo očistili našo okolico. Zahvalili bi se 
tudi gostilni Kopač, ki je poskrbela za obilno malico in jo tudi delno 
sponzorirala.

Gradnja kanalizacije v Radni poteka po planu in upamo, da bo 
tako tudi v prihodnje. Z izvajalcem del se bomo dogovorili, da na od-
sekih ceste v Radni, kjer ni mogoč obvoz, omogočijo prevoznost ceste 
v popoldanskem in jutranjem času, ko stanovalci odhajajo v službo.

Od stanovalcev Malovaške ulice smo prejeli pritožbo zaradi neure-
jenih prostorskih razmer na omenjeni ulici. Po prvih ugotovitvah se bo 
veliko problemov lahko rešilo ob izgradnji kanalizacije in meteornega ka-
nala. Vseh vaših zahtev pa ne bo mogoče rešiti zaradi prostorske stiske, s 
tem mislim na pločnike. Javna razsvetljava bo tudi postavljena na novo, 
kar pa zadeva dovozne poti, ki so v privatni lasti, žal ne moremo storiti 
ničesar, če lastnik ne da soglasja, ker imamo že problem pri pridobivanju 
soglasij za pridobitev gradbeno dovoljenje na Malovaški ulici za kanaliza-
cijo. Zato bomo verjetno sklicali stanovalce, pri katerih nastaja omenjeni 
problem, na skupen sestanek, da bi nekako rešili nastalo situacijo.

Krajane Brezovice obveščamo, da smo od geodetskega podjetja 
MOB d.o.o. prejeli dopis oziroma ponudbo, v kateri ponujajo geodet-
ske usluge po 15% nižji ceni. Možno je naročiti ureditev meje, označitev 
meje, parcelacijo, izravnavo meje, geodetski načrt, zakoličenje objektov 
in vpis stavbe v kataster stavb. V kolikor ste zainteresirani za ponujene 
usluge, pokličite na tel. 01 599 49 224 ali pošljite elektronsko pošto na 
info@mob.si.

Svet KS Brezovica 

        Privoščite si razvajanje v udobju vašega doma 
                            in spoznajte pozitivne učinke klasične masaže   
         ter prihranite čas in denar!

Izvajanje tretmajev klasične in anticelulitne masaže 
                       v Ljubljani in okolici po zelo ugodnih cenah!

Na voljo tudi darilni boni.
Za več informacij obiščite spletno stran www.luna-masaza.si
Kontakt: 030 / 276 – 576,  luna.masaza@gmail.com
Tigris s.p., Cesta na postajo 12, 1351 Brezovica pri Ljubljani

LUNA – MASAŽA NA DOMU
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Iz KS Podpeč – Preserje
Konec marca je društvo Barjanski zmaj organiziralo čistilno akcijo 

»Stop divjim odlagališčem na Ljubljanskem barju«, ki se je je udeleži-
lo zelo veliko število krajanov in krajank, predvsem pa mladih. Glavni 
nosilci akcije so bila tudi letos gasilska društva, za kar se jim najlepše 
zahvaljujemo. Zaključek čistilne akcij je organizirala KS Podpeč – Pre-
serje, na parkirišču za KD Podpeč.

V soboto, 26. 3. 2011, smo organizirali srečanje starejših krajanov 
v dvorani Kulturnega doma Podpeč, ki se ga je udeležilo preko 100 
krajanov in krajank naše KS. V četrtek, 17. marca, se je sestal tudi svet 

KS Podpeč - Preserje, ki je obravnaval predlog proračuna za leto 2011. 
Višina predlaganega proračuna za našo KS je 70.268,00 EUR, na kar 
smo podali pripombo. Svet KS je v duhu tržnega obnašanja sprejel tudi 
sklep glede obračuna najemnine poslovnih prostorov in uporabe pro-
storov, katerih lastnik oz. upravljavec je KS. Na seji sveta je potekal tudi 
razgovor glede ustrezne rešitve novogradnje POŠ Jezero. O dogovorih 
na nivoju Občine Brezovica in ustreznih rešitvah bomo krajane obvesti-
li preko občinskega glasila.  

Sporočamo vam, da so uradne ure pisarne KS Podpeč – Preserje v 
poletnem času tudi ob torkih, vendar med 19. in 20. uro. Želim vam 
prijetno praznovanje velikonočnih in prvomajskih praznikov. 

Janez Šuštaršič,
     KS Podpeč - Preserje

Iz KS Notranje Gorice - Plešivica
V preteklem mesecu smo izpeljali čistilno akcijo, ki je ponovno 

pokazala, da kljub vsem opozorilom, naj skrbimo za čisto okolje, 
mnogo nevestnih občanov še naprej odlaga odpadke v naravno 
okolje. Akcije se je udeležilo približno petdeset krajanov in ob tem 
gre pohvaliti naše društvo upokojencev, ki se vsako leto v res le-
pem številu udeleži akcije. Složnost in pripadnost društvu upoko-
jencev smo imeli priliko videti tudi na njihovem občnem zboru, ki 
se ga je udeležilo veliko njihovih članov. Dva največja projekta v 
vasi zelo dobro napredujeta. Dom za starejše občane bo počasi 
začel dobivati končno podobo s fasado. Obnova ceste skozi cen-
ter vasi poteka hitro, kljub manjšim nevšečnostim, ko nepridipravi 
odtujijo akumulatorje na semaforjih. Še naprej velja, da bomo le s 
strpnostjo in razumevanjem  uspešno pripeljali projekt do konca. 
Lepo preživite velikonočne praznike, ki se bodo takoj nadaljevali 
s prvomajskimi prazniki. Čas za počitek, nabiranje novih moči in 
seveda tudi za druženje. Za druženje bomo tradicionalno ponovno 
poskrbeli v torek, 26. aprila, ko bo potekalo kresovanje v športnem 
parku Jama v Notranjih Goricah. Na koncu seveda vedno pride: 
»PASULJ BO!«

Marko Čuden,
KS Notranje Gorice - Plešivica

Letno poročilo o skladnosti pitne vode v letu 
2010
(na vodovodih v upravljanju krajevne skupnosti Brezovica)

Poročilo obravnava skladnost pitne vode na javnih vodovodih Bre-
zovica – novi - zahodni in  Brezovica - zahodni – oskrba iz Mestnega vo-
dovoda Ljubljana, ki jo je v letu 2010 v notranjem nadzoru preverjal in 
spremljal Zavod za zdravstveno varstvo Ljubljana, po naročilu Občine 
Brezovica in upravljavca vodovodov, Krajevne skupnosti Brezovica. Na 
navedenih vodovodih ZZV LJ preverja in spremlja zdravstveno ustre-
znost pitne vode in varnost oskrbe z vodo redno že vrsto let.

Zahteve, ki jih mora izpolnjevati pitna voda za javno oskrbo, ureja 
Pravilnik o pitni vodi  (Ur. l. RS št. 19/04, 35/04, 26/06, 92/06 in 25/09).

Na javnih vodovodih se, glede na zahteve Pravilnika o pitni vodi, 
preverja skladnost pitne vode tudi z državnim monitoringom pitne 
vode, za kar skrbi Ministrstvo za zdravje RS.  
Skladnost pitne vode in varnost oskrbe

Glede na zahteve Pravilnika o pitni vodi je na vodovodih Brezovi-
ca - novi - zahodni in  Brezovica - zahodni - oskrba iz  Mestnega vo-
dovoda Ljubljana vzpostavljen notranji nadzor na osnovah sistema 

HACCP (Hazard Analysis and Critical Control Points), ki omogoča 
prepoznavanje mikrobioloških, kemičnih in fizikalnih agensov, ki lahko 
predstavljajo potencialno nevarnost za zdravje ljudi. Za obratovanje 
in vzdrževanje vodovodov je skrbela Krajevna skupnost Brezovica. ZZV 
LJ je preverjal in spremljal skladnost pitne vode po letnem programu, 
usklajenim z Občino Brezovica in upravljavcem vodovodov, KS Brezovi-
ca. Opravljal je higienske preglede zajetij, črpališč, vodohrana in drugih 
vodovodnih objektov ter njihove ožje okolice. Ob tem je opravljal te-
renske meritve in odvzeme vzorcev pitne vode za laboratorijska presku-
šanja ter organiziral izvedbo preskušanj. Ob pregledih se je ugotavljalo 
morebitna tveganja za onesnaženje pitne vode, ki bi lahko predstavlja-
la potencialno nevarnost za zdravje ljudi. O ugotovljenih higienskih ne-
pravilnostih in pomanjkljivostih pri pregledih je ZZV LJ sproti obveščal 
upravljavca vodovodov in mu predlagal ukrepe za odpravo le - teh. 
Prav tako je upravljavca sproti obveščal o rezultatih laboratorijskih 
preskušanj vzorcev pitne vode.

Skladnost pitne vode se je preverjalo z rednimi in občasnimi z mikro-
biološkimi preskušanji ter rednimi in fizikalno - kemijskimi preskušanji 
odvzetih vzorcev pitne vode. Glede na to, da na vodovodu Brezovica 
- novi - zahodni vodo pred uporabo klorirajo, so bila opravljena tudi 
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preskušanja trihalometanov in kloridov v vodi. »Redna« mikrobiološka 
preskušanja pitne vode so obsegala naslednje parametre: Escherichia 
coli (E.coli), skupne koliformne bakterije in skupno število mikroorga-
nizmov pri 22°C ter pri 37°C. »Občasna« mikrobiološka preskušanja 
pitne vode so obsegala naslednje parametre: enterokoke,  Escherichia 
coli (E.coli), skupne koliformne bakterije, skupno število mikroorga-
nizmov pri 22°C ter pri 37°C in občasno bakterije Clostridium per-
fringens s sporami. Bakterije Escherichia coli,  enterokoki in bakterije 
Clostridium perfringens s sporami v  pitni vodi so zanesljivi pokazatelji 
fekalnega onesnaženja. »Redna« fizikalno - kemijska preskušanja pitne 
vode so obsegala naslednje parametre: barva, vidne nečistoče, vonj, 
okus, motnost, pH, amonij, občasno trdoto in nitrate. Vzorci pitne 
vode za mikrobiološka in fizikalno - kemijska preskušanja so bili odvze-
ti iz zajetij in vodovodnega omrežja pri uporabnikih. 

Laboratorijska preskušanja vzorcev pitne vode, odvzetih v notra-
njem nadzoru,  je opravil laboratorij Inštituta za varovanje zdravja RS 
(IVZ RS); laboratorij ustreza kriterijem za laboratorijska preskušanja 
vzorcev pitne vode, ki jih določa citirani Pravilnik o pitni vodi. 

V letu 2010 je na obeh vodovodih potekala oskrba s pitno vodo 
brez večjih motenj. Vsi odvzeti vzorci pitne vode, razen 2 (vodovod Bre-
zovica – novi - zahodni), za mikrobiološka preskušanja, so bili, glede 
na obseg opravljenih preskušanj, tako mikrobiološko kot fizikalno - ke-
mijsko, skladni z zahtevami Pravilnika o pitni vodi. Glede ugotovljene 
mikrobiološke neskladnosti pitne vode so bili takoj izvedeni potrebni 
ukrepi in odpravljeni vzroki za neskladnost.
Vodovod Brezovica – novi (zahodni)

Vodovod oskrbuje s pitno vodo del naselja Brezovica. Število prebi-
valcev: 149. Letna poraba vode: 9.946 m3. Dezinfekcija vode: da (klo-
riranje). Sredstvo za dezinfekcije: Natrijev hipoklorit. Druga priprava 
vode: ne.

Zajetje »Gola Gorica« (2 izvira): podzemna voda (razmeroma hitre 
sprememba pretoka vode v zajetju v odvisnosti od padavin in ranljiv 
vodonosnik). 

Zajetje »Drenažno zajetje Drobtinka« (potok): površinska voda. 
Zajetje je v uporabi samo v času hude suše, oz. ko je vode iz zajetja 
Gola Gorica premalo.
Rezultati laboratorijskih preskušanj vzorcev pitne vode – no-
tranji nadzor 2010

V notranjem nadzoru je bilo na vodovodu odvzetih skupaj 15 vzor-
cev pitne vode za redna mikrobiološka preskušanja, 1 za občasna mi-
krobiološka  preskušanja, 1 vzorec za preskušanja bakterij Clostridium 
perfringens s sporami, 5 vzorcev za redna fizikalno - kemijsko preskuša-
nja in 1 vzorec za  preskušanja trihalometanov in kloridov v vodi.

Rezultati mikrobioloških preskušanj kažejo, da sta bila 2 vzorca 
pitne vode neskladna z zahtevami Pravilnika o pitni vodi, zaradi pri-
sotnosti bakterij  Escherichia coli, skupnih koliformnih bakterij in sku-
pnega števila mikroorganizmov pri 36°C. Vsi drugi vzorci pitne vode 
so bili, glede na obseg opravljenih preskušanj, skladni z zahtevami 
Pravilnika o pitni vodi. Vzrok za ugotovljeno mikrobiološko neskla-
dnost vode je bila prekinitev kloriranja pitne vode pred pregledom, 
zaradi okvare klorinatorja. Napaka je bila takoj odpravljena. Uporab-
niki vodovoda so bili takoj obveščeni o neskladnih vzorcih pitne vode  
in dobili navodilo, da je treba pitno vodo za prehranske namene do 
preklica pred uporabo prekuhati. Prejeli so tudi navodilo o prekuha-
vanju pitne vode.

Rezultati fizikalno – kemijskih preskušanj kažejo, da so bili vsi vzor-
ci pitne vode, glede na obseg opravljenih preskušanj, skladni. 

Upravljavec je deloval v skladu s programom notranjega nadzora 
in primerno skrbel za obratovanje in osnovno higiensko stanje in vzdr-
ževanje vodovoda (popravila, obnove, čiščenja, vzdrževanje naprav) 
ter za obveščanje uporabnikov. Vodovodni objekti in okolica so bili ob 
pregledih čisti. Vodovod je obratoval običajno.
Vodovod Brezovica - zahodni – oskrba iz mestnega  vodovoda

Zahodni del naselja Brezovica (ob Tržaški cesti) se oskrbuje s pitno 
vodo iz Mestnega Vodovoda Ljubljana (preko posebnega priključka). 
Vodovod  vzdržuje KS Brezovica, skupaj z JP VO - KA. 

Rezultati laboratorijskih preskušanj vzorcev pitne vode – no-
tranji nadzor 2010

V notranjem nadzoru sta bila odvzeta skupaj 2 vzorca pitne vode 
za redna mikrobiološka  preskušanja in 2 vzorca za redna fizikalno - 
kemijsko preskušanja.

Rezultati preskušanj kažejo, da so bili vsi odvzeti vzorci pitne vode, 
glede na obseg opravljenih preskušanj, tako mikrobiološko kot fizikal-
no - kemijsko, skladni z zahtevami Pravilnika o pitni vodi.

Upravljavec je deloval v skladu s programom notranjega nadzora in 
primerno skrbel za obratovanje in osnovno higiensko stanje in vzdrže-
vanje vodovoda (popravila, obnove, čiščenja, vzdrževanje naprav) ter 
za obveščanje uporabnikov. 

Oskrba s pitno vodo iz vodovoda Brezovica - zahodni - oskrba iz  
Mestnega vodovoda Ljubljana, je bila varna.

            KS Brezovica

Povzetek letnega poročila JP Vodovod - Kanali-
zacija o skladnosti pitne vode na oskrbovalnih 
območij v Občini Brezovica za leto 2010

JP Vodovod – Kanalizacija d.o.o. je na območju Občine Brezovica 
izvajalec gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo na oskrboval-
nem območju vodarne Brest, ki oskrbuje tudi del naselja Brezovica in 
na oskrbovalnem območju Rakitna. To območje obsega naselja: Raki-
tna, Podgora, Nakličev Klanec, Novaki, Hrib, Jezero, Hudi Konec, Na 
Klancu in Boršt. 

Nobeno drugo živilo ni nadzorovano tako strogo, kot prav pitna 
voda. Nad zdravstveno ustreznostjo in skladnostjo pitne vode bdimo 
tako v JP Vodovod - Kanalizacija v okviru notranjega nadzora, kot mini-
strstvo, pristojno za zdravje, v okviru monitoringa. Ustreznost nadzora 
preverjajo inšpekcijske službe. Notranji nadzor poteka po načrtu, ki 
natančno opredeljuje dnevna mesta vzorčenja in vrsto preskušanj na 
posameznem odvzemnem mestu glede na vrsto tveganja.  

Preskušanje vzorcev v okviru notranjega nadzora izvaja Služba za 
nadzor kakovosti pitne in odpadne vode v laboratoriju JP Vodovod - 
Kanalizacija in zunanji izvajalci. Vsi izvajalci izpolnjujejo splošna merila 
za delovanje preskusnih laboratorijev, predpisana po standardu SIST 
EN ISO/IEC 17025, in redno sodelujejo v medlaboratorijskih primer-
jalnih preskusih.

Skladno s Pravilnikom o pitni vodi (Ur.l. RS 19/04, 35/04, 26/06, 
92/06, 25/09) smo pripravili letno poročilo o skladnosti pitne vode 
za leto 2010, ki je objavljeno na spletni strani www.vo-ka.si, v rubriki 
Informacije/Kakšno vodo pijemo/Letno poročilo o skladnosti pitne 
vode. Povzetek poročila se nahaja v preglednici, ki prikazuje število od-
vzetih in neskladnih vzorcev v okviru notranjega nadzora na oskrboval-
nem območju vodarne Brest in Rakitne za mikrobiološka in fizikalno 
- kemijska preskušanja.

OPOMBE: PAR – neskladni parameter

Za vsa morebitna vprašanja smo vam na razpolago na e-naslovu 
voka@vo-ka.si.

JP VODOVOD-KANALIZACIJA d.o.o.

Komunala na Občini Brezovica
Čistilna akcija, ki je potekala zadnjo soboto v marcu, je glede na 

število udeležencev in zbranih odpadkov, dobro uspela. Ne moremo 
pa biti zadovoljni z odvozom kosovnih odpadkov. Kar nekaj občanov 
ne spoštuje pravil in odlaga kosovne odpadke na javna mesta ali celo 
na javne zelenice in s tem omogoča, da se v te deponije navozijo tudi 

VODO-
VODNI 
SISTEM

OBMOČJE

MIKROBIOLOŠKA PRESKUŠANJA KEMIJSKA PRESKUŠANJA

Odvzeti vzorci Neskladni vzorci Neskladni vzorci 
E. Coli Odvzeti vzorci Neskladni vzorci

redna občasna redna občasna redna občasna redna občasna redna občasna PAR
LJUBLJA-

NA BREST 504 3 3 0 0 0 100 3 0 0 /

RAKITNA RAKITNA 79 1 3 0 0 0 77 1 0 0 /
SKUPAJ 583 4 6 0 0 0 177 4 0 0 /
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Pod kakšnimi pogoji lahko 
k enodružinski stanovanjski 
hiši postavim nadstrešek za 
avtomobile?

Skladno z Uredbo o vrstah objektov glede na zahtevnost (Ul. l. RS 
št. 37/2008) sodi nadstrešek za avtomobile, kot objekt za lastne potre-
be, med enostavne objekte, če 1. je to streha namenjena zaščiti osebnih 
motornih vozil in koles, 2. znaša njegova površina največ 30,0 m2 in 3. 
znaša višina njegove najvišje točke 3,5 m, merjeno od najnižje točke. 
Za tak enostavni objekt gradbeno dovoljenje ni potrebno in investitor 
lahko postavi tak objekt takoj, če so pred gradnjo izpolnjeni tudi vsi 
naslednji pogoji: 
- da ima investitor objekta na zemljišču pravico graditi, 
- da objekt ne bo imel samostojnih priključkov na gospodarsko javno 
infrastrukturo (lahko pa se priključi na že obstoječe priključke stano-
vanjske hiše),
- da bo objekt zgrajen na zemljišču, ki pripada stanovanjski hiši,
- da izračunan faktor pozidanosti upošteva seštevek površin vseh objek-
tov na zemljišču,
- da predvidena gradnja ni v nasprotju s prostorskimi akti,
- da so upoštevani predpisani odmiki od parcelnih mej oz. so pridoblje-
na pisna soglasja sosedov mejašev,
- da so za gradnjo v varovalnem pasu ali na varovanem območju prido-
bljena vsa pisna soglasja pristojnih organov oz. služb.

Z zakonom o graditvi objektov je enostavni objekt definiran kot 
konstrukcijsko nezahteven objekt, ki ne potrebuje posebnega statične-
ga in gradbenotehničnega preverjanja, ki ni namenjen prebivanju in ni 
objekt z vplivi na okolje.

Branka Matjašič, univ. dipl. inž. arh

Šole in vrtci

nevarni odpadki. Z veliko težavami smo dosegli sporazum, da je 
podjetje Snaga počistilo vsa ta nelegalna mesta. Odstranitev salo-
nitne kritine, ki jo nevestni občani odložijo na javna mesta, pa bo še 
dodatno obremenila občinski proračun. Večje investicije po občini 
potekajo skladno s terminskim planom. Glede na zadnje dogodke 
lahko že potrdimo, da bo projekt izgradnje kanalizacije iz kohezijskih 
sredstev dobil zeleno luč. Za potrebe kanalizacije bomo dobili preko 
10 mio EUR nepovratnih sredstev. V pripravi imamo razpisno doku-
mentacijo za izbor izvajalca in nadzora. Razpis za gradnjo krožišča v 
Podpeči  je že objavljen. Pričetek del pričakujemo v jesenskih mese-
cih. Glede na ogromne stroške električne energije za javno razsvetlja-
vo, je občinski svet sprejel pobudo za zmanjšanje porabe. Poizkusno 
bomo dele javne razsvetljave delno ali v celoti izklapljali od 23. do 
5. ure zjutraj.    

Marko Čuden, 
podžupan

Projekt Pasavček
Varnost je vse pomembnejša dobrina v našem življenju in zelo jasna 

znanilka njegove kvalitete. Tudi v cestnem prometu se vse bolj zave-
damo, da so pomembni dejavniki uporabe motornih vozil velika mo-
bilnost, občutek svobode in udobja ter hkrati tudi varnost za njihove 
uporabnike. Še posebej je varnost pomembna za šibkejše udeležence 
v prometu, kot so pešci in kolesarji. Kljub izjemnemu razvoju naprav 
in sklopov vozila, ki skrbijo za večjo aktivno in pasivno varnost, je var-
nostni pas ostal najpomembnejši element samozaščite in varnosti. 
Mednarodni projekt EUCHIRES, ki s pomočjo prijazne figure Pasavčka 
spodbuja uporabo otroških in varnostnih pasov, bo uspešen, če bomo 
njegovo temeljno sporočilo, da je varnostni pas »zakon«, sprejeli kot 
del svojih stališč in navad. Tudi v naši skupini Lunice poteka projekt od 
novembra, v aprilu pa ga zaključujemo. V projekt so se vključili vsi starši 
in stari starši in pokazali velik interes za večjo prometno varnost svojih 
otrok. Veliko so spraševali o odsevnih telesih in otroških varnostnih 
sedežih (kvaliteti, namestitvi, varnosti ipd).

V našo skupino je prišel na obisk tudi policist, ki je otrokom razložil 
pravilno obnašanje v prometu. Opazovali smo dogajanje in vedenje 
udeležencev v prometu, jih ocenjevali in vrednotili. Prešli smo na temo 
o lastni udeležbi v prometu in varnosti v njem. Spoznavali smo prome-
tne znake v okolici vrtca, jih izdelovali, risali in naredili pravi poligon v 
dvorani, kasneje ob lepem vremenu pa tudi zunaj, na igrišču vrtca, ob 
prisotnosti policista.

Izdelali smo tudi preglednico oziroma tabelo, v katero so otroci 
vsakodnevno beležili, ali so se v vrtec pripeljali v avtosedežu in ali so 
bili pripeti z varnostnim pasom ali ne. Otroci so to vzeli zelo resno, 

že naslednji dan je bil odziv staršev na naše dejavnosti velik, saj jih je 
zanimalo, kaj smo storili, da otroci v avtomobilu sami takoj sedejo v 
avtosedež in prosijo oziroma zahtevajo, da se jih pripne z varnostnimi 
pasovi. Obenem so otroci zahtevali, da se tudi starši pripnejo z varno-
stnim pasom, kajti v nasprotnem primeru se nočejo peljati z njimi, ker 
niso varni pri vožnji.

Posebna skrb so bili otroški varnostni sedeži. K ogledu demonstra-
cije, kako jih pravilno uporabljati in pripenjati, smo povabili tudi otro-
ke iz drugih vrtčevskih skupin.

Otroci so se naučili pesmico o Pasavčku, ob tem pa so tudi slikali, 
risali, barvali in izdelovali figuro Pasavčka kopitljačka. Izdelali so tudi 
lonček – Pasavček za barvice. V kotičku za starše smo redno menjava-
li risbice, izdelke Pasavčka iz plastelina in testa. Med starši je krožila 
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tudi mapa Pasavček, v katero so starši vpisovali dejavnosti, s katerimi 
poskrbijo za varnost svojih otrok, otroci pa so vanjo narisali kakšno 
risbico. Nastala je zelo lepa knjiga.

S pomočjo sponzorjev smo izvedli »KOLESARČKE«, kjer so otroci 
postali vozniki malih avtomobilov. Za nagrado so dobili odsevne jopi-
če, ki jih redno uporabljajo na naših sprehodih.

Zaključna prireditev je bila 23. marca 2011. Pridružile so se nam 
tudi ostale vrtčevske skupine in trije oddelki iz prvih razredov OŠ Bre-
zovica. Razdeljeni smo bili v sedem skupin. Vsaka skupina je bila na 
posamezni postaji 15 minut. Prireditev se je začela s predavanjem o 
naletni teži, ki ga je izvedel Svet za preventivo in vzgojo v cestnem pred-
metu. Nadaljevali smo z delavnico, kjer smo s starši in starimi starši 
izdelovali pešmobile iz odpadnih škatel. Ljubljanski policisti so nam 
pripravili pet izobraževalnih točk. Na prvi točki smo spoznali  konjeni-
ško enoto, med njimi dva prijazna lipicanca. Nadaljevali smo z enoto 
policijskih psov. Na naslednji postaji so se nam predstavili policisti na 
motorjih. Ko smo zaključili z ogledi motorjev, nam je simpatična pro-
metna policistka prikazala svojo delovno opremo, ki je bila otrokom 
zelo všeč. Navdušeni so bili tako nad lisicami kot nad pištolo, seveda 
pa tudi nad policijsko kapo. Za zaključek nam je poveljnik policijske 
postaje Vič demonstriral pravilno prečkanje ceste na prehodu za pe-
šce. Z zadovoljstvom ugotavljam, da je projekt uspel. Posebej aktivni so 
bili otroci, ki so z velikim zanimanjem opravljali različne naloge. Pohva-
lila bi tudi starše, ki so pokazali veliko skrb za varnost svojih otrok. Za-
radi dobrega odziva si želimo čim več takih projektov tudi v prihodnje.

      Joži Erbežnik
 

Starši premierno uprizorili mladinsko komedijo 
Sredi aprila so se starši učencev OŠ Brezovica v dvorani šole premierno 

predstavili z mladinsko komedijo »Pameten, da ti škodi«. Avtor zgodbe in 
igralec Janez Remškar je pojasnil, da so se nove predstave starši osnovno-
šolcev lotili predvsem z željo, da popestrijo vsakdan svojim otrokom. Z 

mladinsko komedijo so navdušili občinstvo, najbolj pa so se ob njihovih 
odrskih vragolijah zabavali otroci. Predstava »Pameten, da ti škodi« je že 
njihov četrti skupni projekt. Odrske deske so prvič spoznavali pred tremi 
leti v predstavi Zrcalce, ki so jo pripravili za brezoviške vrtce. Ljubezen do 
druženja in skupnega odrskega ustvarjanja jih je peljala naprej in nastala 
je predstava Vsi za šport, vse za šport. Tretji skupni projekt, ki so se ga 
lotili, je bil komični vložek za prireditev Stopimo skupaj, ko so učence in 
učitelje nasmejali s skečem, v katerem so ponazorili težave šolarjev in uči-
teljic med gradnjo šole. 

Tokrat so se lotili krajše mladinske komedije z naslovom »Pameten, 
da ti škodi«, ki govori o sodobnem času, v katerem vse več pozornosti 
posvečamo zabavni elektroniki, televiziji in mobitelom, hkrati pa nam 
zmanjkuje časa za pristne medčloveške odnose. »Zgodba govori o treh 
fantih, ki večino prostega časa preživijo za računalnikom, ob video igri-
cah. Ko se znajdejo v realnih situacijah in problemih, mislijo, da se vse 
težave da rešiti tako kot v virtualnem svetu. Vendar pa se izkaže, da stvari 
niso tako preproste,« je povedal Remškar in priznal, da so se med ustvar-
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janjem predstave zelo zabavali. Zadnji mesec so se po vsakodnevnih ob-
veznostih in službi družili v Brezovi dvorani, kjer so imeli vaje. »Predstava 
je skupinsko delo, saj je vsak k igri doprinesel svoje ideje. Nekoliko smo 
med ustvarjanjem spremenili tudi tekst, ki sem si ga sam zamislil zelo 
radikalno. Na začetku sem si predstavo zamislil kot fantovsko, ker pa v 
skupini nastopajo večinoma mamice, so besedilo spremenile tako, da so 
v zgodbo vnesle tudi dekliške vloge. Skratka, naredili smo zabavno mla-
dinsko predstavo z zanimivim sporočilom.« Obiskovalci Brezove dvorane 
so se ob predstavi nasmejali, veseli pa so bili tudi igralci, ki ponovno svo-
jih otrok niso pustili ravnodušnih. Na koncu so se tako obiskovalci kot 
nastopajoči strinjali, da bi morali predstavo ponoviti. 

Vesna Novak

Spoznavamo Slovenijo
V letošnjem šolskem letu smo se vključili v več projektov in eden 

izmed njih je tudi Spoznavamo Slovenijo. Najprej smo spoznavali naš 
domači kraj, okolico vrtca, obiskali smo pošto, pekarno Kovač, tiskar-
no. Raziskovali smo tudi širšo okolico vrtca, kjer so nam na pomoč 
priskočili dedki in babice, s katerimi smo spoznavali naše glavno mesto 
Ljubljana. Na povabilo Mančinega očka, g. Marka Gosarja, smo se 
z mestnim avtobusom 6B odpeljali na ogled železničarskega muzeja. 
Tam nas je pričakal direktor muzeja g. Bogič in nam zaželel dobrodo-
šlico. Po muzeju nas je popeljal vodič Mitja, v čas pred 60 leti in več. Za 
konec sta nas čakali še dve presenečenji, brezplačen ogled za dedke in 
babice, drugo sladko presenečenje pa za naše otroke. Polni lepih vtisov 
in novih znanj o vlakih smo se odpeljali nazaj v vrtec.

Primorsko nam je predstavila Janova babica Vislava Popovič. Spo-
znali smo pesnika Srečka Kosovela in njegovo pesem Burja, sredo-
zemske rastline (lovor, rožmarin, sivko, žajbelj), tovarno sokov Fruc-
tal iz Ajdovščine, ki smo jih tudi poskusili, zaplesali smo rajalne igre 
s Primorske in se naučili šaljivki iz leta 1960 (Cici, cici mesce in Gosta 
meja). Izdelovali smo ladjice in letala.
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Na Gorenjsko smo odpotovali skupaj z Nalovo babico, Ido Kačič. 
Najprej smo prepevali pesmi o Gorenjski, se igrali igrico »Spoznavamo 
Gorenjsko«, izdelali plakat z gorenjskimi značilnostmi ter gorenjske na-
geljne. 

Da bi spoznali gorenjsko narodno nošo, je ga. Ida v goste povabila 
zakonca Plešnar z Drenovega Griča. Naučili smo se novih pojmov, kot 
so avba, cekar, pumparice. Navdušila sta nas s preprostostjo in plesom 
ob zvokih Avsenikove pesmi Na golici.

Ob spoznavanju Bele Krajine smo se naučili belokranjski ples Lepa 
Anka.

V Prekmurje pa smo odpotovali skozi ples, in sicer smo se naučili 
plesa Ob bistrem potoku je mlin in Mlinček vrtiljak. Na Dolenjsko smo 
potovali z Janovo mamico, čaka pa nas še predstavitev Štajerske, ki 
nam jo bo predstavila Korina mamica.

Skupina Lunice z Joži Erbežnik in Uršo Hribernik
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TC Mercator, Robova cesta 6, Vrhnika
t: 01 755 71 61, m: 041 342 000

Tolea d.o.o. pooblaščen
posrednik Mobitel d.d. 
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Ericsson Cedar
5€*
* Sklenitev novega naročniškega 

razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 24 mesecev.

Nokia 2220
1€*
* Sklenitev novega naročniškega 

razmerja ali podaljšanje 
obstoječega za 24 mesecev.

Samsung B2100
1€*

* Sklenitev novega naročniškega razmerja 
Povezani 35/45/77 ali podaljšanje 

obstoječega za 12 mesecev.

Samsung C3060
35€*

* Sklenitev novega naročniškega razmerja 
Penzion paket Plus ali podaljšanje 

obstoječega za 12 mesecev.

Sklepanje novih naročniških razmerij in podaljšanje obstoječih za Mobitel d.d.

Hudo zamrznjene cene!

Kultura
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Nova zgoščenka Mihe Debevca in Tomaža 
Rožanca

Pri Založbi kaset in plošč RTV Slovenija je izšla nova zgoščenka 
harmonikarskega dua, ki ga sestavljata Miha Debevec z Rakitne na 
diatonični in Tomaž Rožanec na klasični harmoniki, z naslovom »Iz-
razi harmonik«. Tokrat sta harmonikarska virtuoza s tradicionalnimi 
slovenskimi glasbili zopet posegala po različnih glasbenih žanrih in k 
sodelovanju povabila tudi nekaj priznanih glasbenih imen, kot so Gal 
in Severa Gjurin ter Murat in Jose. Na omenjeni zgoščenki lahko zasle-
dimo tako klasične, popularne, etno in celo metal zvrsti. Harmoniki 
imata na zgoščenki veliko različnih »obrazov«, zato sta ustvarjalca nov 
izdelek poimenovala »Izrazi harmonik«. Spomnimo, da je to že njun 
drugi skupni projekt, saj sta leta 2007 izdala odmevno zgoščenko z 
naslovom »Spopad harmonik«.
Izdali ste pet plošč, zadnji dve skupaj s Tomažem Rožancem, ki 
se bistveno razlikujeta od preostalih treh, saj sta dala harmo-
niki širšo, urbano dimenzijo.

Zadnji dve zgoščenki zagotovo odstopata od prejšnjih, čeprav sem 
že pred tem posnel solo projekt Diatonična harmonija (skupaj s spre-
mljevalno zasedbo), kjer sem na diatonični harmoniki že izvajal tako 
tango, klasiko, popularno in druge glasbene zvrsti. Tista zgoščenka je 
bila tedaj že nekakšna inovacija, saj sem na ta, sicer ljudski inštrument, 
izvajal do tedaj še neslišane glasbene vsebine. Ko sva začela sodelovati 
še s Tomažem Rožancem, ki je mojster na klasični harmoniki, sva vse 
še nadgradila in združila dve različni harmoniki, ki imata zelo velik po-
tencial. Predvsem je pomembno to, da naju oba s Tomažem zanima 
raziskovanje novega, inovativnega, še ne slišanega na teh glasbilih, zato 
raziskujeva nove izrazne možnosti in se žanrsko ne omejujeva. 

Plošča Spopad har-
monik je bila zelo do-
bro sprejeta, kakšna 
so pričakovanja ob 
izdaji zgoščenke Iz-
razi harmonik?

Spopad harmonik 
je bila zelo uspešna 
in nekaj posebnega, 
unikatnega v tistem 
prostoru in času. Iz-
razi harmonik je bila 
najzahtevnejši projekt 
doslej, saj je terjala več 
kot tri leta intenzivnega 
dela in snemanja na 
šestih različnih loka-
cijah. Mogoče je v ne-
katerih pogledih manj 
všečna kot prejšnja, 
a je v marsikaterem 
pogledu, aranžmajsko 
in izvedbeno, še bolj dovršena. Rekel bi, da je namenjena malce bolj 
zahtevnemu poslušalcu kot prejšnja. Žanrsko je zopet zelo raznolika, 
na njej najdemo vse od klasike, popularne glasbe ter zahtevnih inštru-
mentalnih skladb, katerih namen je preizkušati meje izvedljivega na teh 
inštrumentih. Naj dodam, da je bila celotna nova zgoščenka posneta 
na mojo unikatno diatonično harmoniko - Zupan Vanessa (extension 
basses), ki je patentirana in edina diatonična harmonika z dodanimi 
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ROŽNATI BARBIE KLUB
12. - 22. maj 2011

ZABAVNI AVTODROM
22. april - 3. maj 2011

Vabimo vas v zabavno prometno gnečo, 
v kateri boste spoznavali nove modele 
avtomobilov in se preizkusili na zahtevnih 
adrenalinskih progah. Pripravili bomo tudi 
veliko igralno maketo ter igralne poligone 
za najmlajše. Od 2. leta dalje.

Pravljična Barbie vila in številne druge junakinje pravljičnih 
filmov vas pričakujejo v rožnatem klubu, v katerem so bomo 

igrali in zabavali. Od 3. leta dalje.

desetimi basi, kar tudi omogoča izvajanje tako zahtevnih stvari. Gre 
za unikat v svetovnem merilu, ki sva ga skupaj z mojstrom Zupanom 
razvijala kar nekaj let.
Mnogo slovenskih bendov, tudi medijsko zelo prepoznavnih, 
tarna, da se težko preživi z glasbo. Kako živi harmonikar tvoje-
ga kalibra (glede na to da ste dvakratni absolutni svetovni pr-
vak na diatonični harmoniki)? Se moraš ukvarjati še s kakšnim 
poslom za eksistenco?

Lahko rečem, da se že nekaj let poklicno ukvarjam z glasbo in da je 
možno od tega živeti, če vlagaš v svoje delo veliko truda in skušaš biti kar 
se le da inovativen. Zdi se mi, da je v našem prostoru vse preveč povpre-
čja, danes se z glasbo ali igranjem na harmoniko ukvarja že skorajda vsak, 
zelo redki pa izstopajo. Seveda je to odvisno tudi od namena, nekdo ima 
glasbo samo za svojo dušo ali hobi, kar je zelo lepo, jaz jo imam pač za 
svoj poklic. Torej, vesel sem, da obstaja dovolj ljudi, ki zna vrednotiti in 
tudi nagrajevati tovrstno delo. Poleg tega, da nastopam, tudi snemam 
in poučujem, po vsej verjetnosti bom z leti čedalje več pozornosti začel 
posvečati ravno svoji glasbeni šoli in poučevanju.
Želite s tovrstnim glasbenim ustvarjanjem, mešanjem različ-
nih žanrov razbiti stereotipe o harmoniki kot ljudskemu glas-
bilu, na katerem glasbeniki običajno preigravajo domače, 
»preproste«viže?

Točno tako, svoj inštrument želim postaviti na raven najbolj spo-
štovanih koncertnih inštrumentov, iz njega izčrpati maksimum in do-
kazati, da ni pomembno, kateri inštrument igraš, ampak kaj lahko za-
igraš na njem. Diatonična harmonika je bila vseskozi dojeta bolj kot 
preprost ljudski, »gostilniški«, inštrument. Na nek način še vedno je, 
saj je neverjetno priljubljeno glasbilo, katerega zvoke lahko slišimo na 
vsakem koraku in ob vsakršni priložnosti, ampak jaz skušam dokaza-
ti, da ima lahko to glasbilo tudi drugačno vlogo, da je to lahko tudi 
koncerten inštrument, na katerega je možno izvajati najzahtevnejše 
glasbene vsebine.

Vesna Novak

Folkloristi  Rožmarina polno zaposleni
Začetek leta smo folkloristi začeli z intenzivnimi plesnimi vajami ter 

pevskimi vajami pod vodstvom ga. Adriane Gabrščik ter pripravami na 
kar nekaj pomembnih nastopov. Prvi nastop je bil kot običajno posve-
čen Prešernu in kulturnemu prazniku (Kulturno močvirje), kjer sta se obe 
skupini predstavili z novimi spleti. V marec so prvi odplesali mlajši, ki so 
sodelovali na srečanju otroških folklornih skupin na Viču, samo dva dni 
kasneje pa je starejša skupina na županovem plesu pripravila preseneče-
nje, ko se nismo pojavili v nošah, ampak v ciganskih kostumih in malo 
»pobarantali« z županom. Ravno tradicija sodelovanja na županovih ple-
sih nas je pripeljala do sodelovanja z ansamblom Vižarji in tako smo ko-
nec marca v veliki dvorani Celjskega doma zaplesali na njihovi 5. obletnici 
delovanja. V aprilu smo najprej odplesali v Moravčah, kjer smo naše plese 
predstavili osebam z motnjami, sledili pa sta obe območni reviji, otroška 
v Sori in odrasla v Velikih Laščah. Maj, ki je najlepši, bomo posvetili slika-
nju naših kostumov za predstavitev in oblikovanje koledarja.

Andrej Kunej,
za folklorno skupino Rožmarin
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Šport

Taekwondoisti z Brezovice
Velikokrat nekatere športne dejavnosti ne dobijo dovolj pozorno-

sti, zato jih tudi ljudje ne poznajo ali ne cenijo dovolj. Vendar je na vseh 
področjih potrebna vaja, ker le ta dela mojstra. Tako se je vaja izplačala 
tudi našim novopečenim taekwon-doistom. Po le šestih mesecih treni-
ranja v taekwon-do klubu Tiger Brezovica, so dosegli vrhunske rezulta-
te na mednarodnih tekmovanjih!

Open Braslovče, 26. 03. 2011
Tim Petrić - Zajc, borbe – 40 kg, 3. mesto
Faris Grabus, borbe – 55 kg, 3. mesto
Žiga Šebenik, borbe – 50 kg, 3. mesto

Best of Best Praga, Češka republica, 09. 04. 2011
Žiga Šebenik, forme 1. mesto, borbe 2. mesto, test moči 2. mesto
Tarik Grabus, forme 2. mesto, borbe 3. mesto
Faris Grabus forme 3. mesto, borbe 1. mesto, test moči 3. mesto

Muhamed Baltič
Teakwondo Brezovica

Odbojkarska ekipa Prigo Brezovica
Zadnji vikend v marcu je odbojkarska ekipa Prigo Brezovica kon-

čala tekmovalno sezono 2010/2011, v III. državni odbojkarski ligi. Kot 
pretekli dve sezoni, je bila sestavljena iz mladih odbojkarjev, starih od 
16 do 23 let. Treningi so potekali štiri krat tedensko, sobote pa so bile 
rezervirane za ligaško tekmovanje. 

Cilja letošnje sezone sta bila usmerjena predvsem k pridobivanju 
tekmovalnih izkušenj in individualnemu razvoju igralcev. Enakovredno 
smo se kosali z ekipami, katerih cilj je bil prebiti se v II. DOL, kot tudi 
z ekipami, ki so bile ravno tako usmerjene k razvoju mladih igralcev. 
Sezono 2010/2011 smo začeli s pripravami sredi avgusta. Pred začet-
kom lige v oktobru smo kot vsako leto opravili kakovostne priprave v 
Planici, kjer smo dobro izkoristili izvrstne pogoje za treninge. Jesenski 
del sezone smo zaključili na solidnem četrtem mestu. Sledil je zimski 
del sezone, v katerem sta v prestopnem roku ekipo zapustila dva člana 
ekipe, ki sta kot posojena igralca okrepila ekipi na višjem tekmovalnem 
nivoju. Iz tega vzroka in hkrati neljubih poškodb nekaterih igralcev, se 
je pomladni del sezone v tekmovalnem smislu zaključil nekoliko slabše 
kot jesenski. Sezono smo končali na skupno sedmem mestu. Posame-
zniki ekipe so skozi celotno sezono dokazali, da lahko s trdim delom 
kmalu stopijo stopnico višje in se dokažejo tudi v močnejši konkurenci. 
Postali so trdna in homogena skupina, prijateljske vezi pa jih družijo 
tudi izven treningov. 

Ne glede na splošno slabo finančno situacijo v športu, je uprav-
nemu odboru Športnega društva Brezovica z veliko truda uspelo pod 

streho spraviti še eno sezono v državni odbojkarski ligi. Velika zahvala 
gre tudi Juretu Pečanu, članu upravnega odbora, ki je nesebično po-
magal pri organizaciji vseh tekem v sezoni. 

Samo Brezočnik, 
trener odbojkarske ekipe Prigo Brezovica

Šola športnega plezanja
V začetku aprila smo pričeli s šolo športnega plezanja za otroke. V 

dveh skupinah, ob tor-
kih in petkih, se pod 
strokovnim vodstvom 
inštruktorjev in trener-
jev športnega plezanja 
učimo plezalne tehnike, 
načinov prijemanja in 
stopanja ter različnih 
plezalnih položajev. 
Imamo že prave ple-
zalne talente, ki hitro 
napredujejo in verjame-
mo, da jih bomo kmalu 
peljali na tekmovanje 
v plezanju za osnovno-
šolce.

Odprli smo tudi 
termine plezanja za od-
rasle. Plezanje bo pote-
kalo vsak torek, četr-
tek in petek, od 18.00 
do 21.00. Za začetnike 
bomo organizirali šolo 
plezanja, za odrasle, ki 
že samostojno plezajo (imajo izpit športnega plezalca), pa bo organizi-
rano samostojno plezanje. Predšolski otroci že veselo vadijo ob vikendih.

Vljudno vas vabimo tudi na predavanje vrhunske športne plezalke 
Martine Čufar (svetovne prvakinje, evropske podprvakinje in večkratne 
državne prvakinje), ki bo v četrtek, 12. 5. 2011, ob 18. uri, v dvorani OŠ 
Brezovica. Martina bo predstavila svojo športno pot po svetovnih plezali-
ščih in številnih tekmah. Vstopnine ni. Vabljeni vsi, ki vas ta šport zanima.
Kontakt in prijave: 040 134 038, elektronska pošta: 
grif.brezovica@gmail.com.

Plezalno društvo Grif Brezovica

4. ŠPORTFEST OBČINE BREZOVICA

Turnir v malem nogometu 
Turnir trojk v košarki (streetball)

KDAJ: 21. 05. 2011
KJE: Igrišča OŠ Brezovica

PRIJAVE in INFO: 
gsm: 040 626 936 (Matej)

e-mail: liga1351@gmail.com 

Letos se nam bo pridružilo še plezalno društvo Grif Brezovica, ki 
bo organiziralo plezanje za predšolske in šolske otroke, mladino 
in odrasle. Izvedli bodo tudi tekmo v plezanju v spomin na naj-
mlajšo članico Lino.
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Zimsko ligo v malem nogometu osvojil NK 
Dragomer

V nedeljo, 20. marca, je bil zaključek zimske lige v malem nogome-
tu na Brezovici, za sezono 2010/11. V ligi, ki je potekala ob nedeljah 
dopoldne v balonu Duol, je nastopalo osem ekip, od tega dve iz ob-
čine Brezovica. Tudi letos so ekipe odigrale redni del, kjer je bil sistem 
enokrožni. Drugi del pa se je razdelil na ligo za prvaka in ligo od 5. – 8. 
mesta. Redni del lige je osvojila ekipa KMN Vič, končno zmago pa je 
prepričljivo osvojila ekipa NK Dragomer. V celotni sezoni je bilo odi-
granih 51 tekem (27 tekem rednega dela in 24 tekem drugega dela). 
Liga je potekala od decembra 2010 do konca marca 2011. Letos je bila 
močnejša, kar kažejo tudi bolj tesni rezultati. Za zmagovalno ekipo NK 

Dragomer sta nastopala tudi Matjaž Korada in Nenad Kurtič, ki sta 
tudi aktivna igralca v 1. slovenski futsal ligi. Ligo je organiziral Klemen 
Zaletel, pod okriljem športnega društva B.V.G. Gulč. Organizator je 
na zaključni podelitvi prvim trem ekipam podelil pokale ter praktične 
nagrade. Pokal za najboljšega igralca lige je dobil igralec ekipe KMN 
Notranje Gorice, za najboljšega vratarja pa vratar ekipe KMN Libero. 

Vsi rezultati in lestvica so objavljeni na www.kapodol.com/Brezovica_
zimska_liga/2010 
Končni vrstni red zimske lige 2010/11:  
1. mesto NK Dragomer 
2. mesto KMN Notranje Gorice
3. mesto KMN Vič
4. mesto LTH Ulitki
5. mesto KMN Libero
6. mesto Antalya Kebab House
7. mesto Brezovica
8. mesto Danfoss Trata

V imenu organizatorja se zahvaljujem ekipam za sodelovanje in so-
dniku Predragu Vasiću za korektno sojenje.

Organizator Klemen Zaletel  
ŠD B.V.G.Gulč 

Uspešen marec za NTK Preserje
V sredini marca smo v Preserju gostili najboljše mladince in mla-

dinke RS. Organizirali smo 2. TOP mladincev in na njem so igrale kar 
štiri naše igralke. Nika je igrala v prvi, Patricija, Rebeka in Lea pa v 
tretji jakostni skupini. Pri mladincih nismo imeli predstavnika. Nika 
je zmagala en dvoboj in zasedla skupno 8. mesto v prvi jakostni sku-
pini. Patricija je dosegla 4., Lea 6. in Rebeka 7. mesto v tretji jakostni 
skupini. Vse so dosegle mesta, za katera so sposobna.

Mladinke v postavi Nika, Rebeka, Lea in Pia so v f inalu Držav-
nega ekipnega prvenstva dosegle zelo dobro 5. mesto. Prvenstvo 
je potekalo 26. in 27. marca v Cerknici. Prvi dan so zmagale proti 
NTK Vesna in izgubile proti NTK Logatec in NTK Muta. Drugi dan 
pa so zmagale proti NTS Mengeš in NTK Sobota. Vse tri igralke, ki 
so igrale največ iger (Nika, Rebeka, Lea), so se izkazale in dosegle 
najboljši ekipni uspeh pri mladinkah.

www.malgaj.com

AVTOHIŠA MALGAJ, d.O.O., Tržaška c. 108, 1000 Ljubljana. 

Prodaja novih vozil: 01/20 00 550, prodaja rabljenih vozil:  

01/20 00 560, servis: 01/20 00 570. E-mail: info@malgaj.com

OdPrTO Od POn. dO PET. Od 8:00 dO 19.00,  

sOb. Od 8.00 dO 13.00, nEd. zaPrTO

POIŠČITE NAJBOLJŠO 
PONUDBO V MESTU!

MODUS S KLIMO

9.490 E
že za

CLIO S KLIMO

8.990 E
že za

MEGANE BERLINE 
COLOR EDITION Z 
BOGATO OPREMO

14.390 E
že za

BOGATO OPREMLJENI 
CLIO STORIA VOYAGE

7.990 E
že za

*Ob naKUPU KaTErEGaKOLI nOVEGa VOzILa  
Iz zaLOGE dO KOnCa aPrILa 2011.

MOdUs: Poraba pri mešanem ciklu: 4,5-7,6 l/100 km. Emisije CO2: 109-185 g/km; CLIO: Poraba pri mešanem ciklu: 4,0-8,2 l/100 km. Emisije CO2: 106-190 g/km; 
CLIO sTOrIa: Poraba pri mešanem ciklu: 5,9 l/100 km. Emisije CO2: 133 g/km. MEGanE bErLInE COLOr: Poraba pri mešanem ciklu: 4,1-7,1 l/100 km. Emisije CO2: 106-190 g/km. slike so simbolne.
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SENČILA
Izdelava, montaža in servis

Žaluzije

Rolete

Komarniki

Markize

Screen-i

Harmonika vrata...

Lamelne zavese

Panelne zavese

Roloji

Plise zavese...

T: 01 365 12 47, M: 041 334 247

Mavsarjeva c. 46, Notranje Gorice

rono.sencila@siol.net 

www.rono-sencila.si

Udeležili smo se tudi turnirja MRNTZ, ki je bil 2. aprila v Lo-
gatcu. Tja smo odpeljali kar 23 igralcev in igralk. Sodelovali smo v 
skoraj vseh kategorijah in dosegli štiri odličja. Črt, Rebeka in Do-
men so se v svojih skupinah uvrstili na druga mesta, Lea pa v svoji 
na tretje. Tudi ostali igralci so večinoma igrali v f inalnem delu tek-
movanja. Znova smo imeli najštevilčnejšo zasedbo v 4. - 5. razredu 
(19 igralcev), vendar nam ni uspelo osvojiti želenega odličja. Tudi 
na TOP-u kadetov in kadetinj RS smo imeli predstavnike našega 
kluba. Kadet Črt je igral v prvi jakostni skupini in zasedel 8. mesto. 
Kadetinji Lea in Pia sta igrali v tretji jakostni skupini. Lea je dosegla 
skupno 19. mesto, Pia pa 22. mesto. Z marcem smo bili zadovoljni 
z uspehi na državnem nivoju, saj so se tudi članice v II. SNTL pre-
budile in zadnja dvoboja zmagale ter se izenačile z igralkami na 
drugem mestu.

     NTK Preserje

Ostalo
In memoriam – MARKO JAKOMIN

Umrl je Marko Jakomin, človek, ki je bil izviren posebnež. V hudem ve-
tru je šel z zmajem preizkušati meje sposobnosti, bile so najbrž nemogoče 
razmere, drugače bi zvozil kot vedno. Njegovo srce je ostalo v zraku, tam 
je našel mir in spokojnost, daleč od neumnosti in psihopatologije vsakda-
njega življenja. Ljubil je adrenalin, ljubil je življenje na robu, povprečnost 
je sovražil in se ji ni prilagajal.

Trn v peti so mu bili policisti. Ubogi varuhi zakona, ko jih je dobil 
v past z neusmilje-
no logiko, prekleli 
so trenutek, ko se 
odločili za tacen-
sko šolo. Imela sva 
težak, a ustvarjalen 
odnos. Bil je pre-
pričan, da je ener-
gijsko in verbalno 
bolje opremljen od 
mene, od tod števil-
ni, nikoli končani, 
verbalni dvoboji. 
Nisva popuščala, 
eden bolj pame-
ten od drugega, 
dva nabuhla, težka 
ega! Moj največji, 
najljubši sovražnik, 
človek, ki je lahko 
belca prepričal, da 

je malo črn in obratno. Mladostna sla po življenju ga je pripeljala na rob 
zakona, a se ni vdal. V zaporu je študiral in končal srednjo šolo. Bil je 
boksar, voznik šleperja, telesni stražar, ljubimec, oče, profesor na fakulteti 
in nepopustljivi borec za južno mejo. Skupaj smo lovili dekleta, prepričal 
bi kamen, da bi se peljal z nami na jadranje. Jadrnica nam je pomenila 
prostost, nevezanost, morje nas je združevalo, tam smo se skrili proč od 
ponorelega sveta Živel je intenzivno, slastno, hlastno. Ni se bal ne ljudi 
ne duhov. Mogoče je prav zato tvegal tam, kjer smo se vsi umaknili. Vsi v 
Brezovici so se hvalili, da bodo šli v tujsko legijo, da je tam pravi prostor za 
jeklenega moškega. On je navezal culico in legijo pogledal odznotraj. Kjer 
so drugi omahovali, je on poletel, kjer smo drugi dvomili, seštevali pluse 
in minuse, je on že obvladoval dogajanje.

Študentom sem pravil cenzurirani delček njegovih zgodb, pa so osta-
jali odprtih ust. Ni maral patetike, nekoč, nekje se bomo pogovarjali o 
starih, dobrih časih in tudi tam, mi bo zabičal, naj bom bolj precizen, naj 
ne bluzim in nakladam. Škoda, da ni mogel vseh tristo knjig, ki sem mu 

jih prodal po znižani ceni, vzeti s seboj. V nekaj mesecih bi vse prebral. Vse 
ga je zanimalo, psihologija, filozofija, metafizika, poezija, a bil je človek 
eksaktnosti, znal te je ure in ure loviti za besedo, z njim ni šlo na lahko, 
moral si uporabiti vse možganske rezerve, pa še to ni pomagalo. Umrl 
je v zraku, srečen, ker se ni umaknil, kot že tolikokrat je hotel pretentati 
naravne zakone. Sedaj jadra v medzvezdnem, galaktičnem prostoru, in 
nekaj, tuhta, računa, to vam zagotavljam!

Mir v duši.
Igor Bizjan

Ob slovesu
Dr. Marko Jakomin, od katerega smo se mnogo prezgodaj poslovili, 

je bil tudi predsednik programskega sveta Slovenske narodne zveze pri 
Slovenski ljudski stranki. Marko je verjel, da domoljubja in narodne zave-
dnosti ni dovolj nositi le na ustnicah, ampak je potrebno tako tudi delo-
vati. In on je svoje znanje, vedenje in izkušenost na tem področju uporabil 
tako, da je pisal članke v naš zbornik, odmeven članek je pripravil tudi za 
Novo revijo. 

Pogrešali bomo bistrost njegovih misli, jasnost besed in pogum pri 
odločitvah. Prav pogum in prepričanje, da je tako prav, ga je spodbudilo, 
da je pred enajstimi leti na slovenskem ozemlju levem bregu Dragonje, ki 
pripada zgodovinski občini Piran, na oddajnik izobesil slovensko zastavo. 
Vsemogočni Bog, ki določa naše mesto v večnosti, naj nakloni mir tvoji 
duši, naj ti bo milostljiv sodnik in bogat plačnik za vse, kar si dobrega 
naredil za Slovenijo in naš narod. Svojcem in prijateljem v svojem imenu 
in v imenu SNZ pri SLS izražam iskreno sožalje.

Marjan Podobnik

Stop divjim odlagališčem na Barju
Velika čistilna akcija, poimenovana »Stop divjim odlagališčem na 

Barju«, je zadnjo soboto v marcu potekala v občinah Borovnica, Brezovi-
ca, Ig, Log - Dragomer, Ljubljana, Škofljica in Vrhnika. Koordinator akcije 
je bilo Okoljevarstveno društvo Barjanski zmaj, ki je k sodelovanju prite-
gnilo številna turistična, gasilska, upokojenska, lovska in ribiška društva, 
svojo pomoč pa so nudile tudi občine. 

»Tudi letos ste prostovoljce spoznali po živobarvnih odsevnikih. Pri-
skrbeli smo okoli 1100 odsevnih brezrokavnikov, 500 odsevnih trakov in 
okoli 800 rokavic, tako, da je bilo za varnost poskrbljeno,« je pojasnil 
Tomaž in dodal: »Veliki spomladanski čistilni akciji Barja, že peti po vrsti, 
se je pridružila tudi občina Brezovica. Tako kot prejšnja leta, so se prosto-
voljci in domača društva zbrali na zbirnih mestih, kjer so jih koordinatorji 
opremili z vrečkami in drugo opremo. Udeležba je bila po vseh krajev-
nih skupnostih dobra, kar pomeni, da ljudje želijo narediti nekaj za svojo 
okolico in jim ni vseeno, v kakšnem okolju živijo.«
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Terapije izvajamo na vašem domu, 
po izjemno ugodnih cenah:

 1 KAVITACIJA = 50 EUR
3 KAVITACIJE = 120 EUR
4 KAVITACIJE = 150 EUR

POKLIČITE NAS NA 041 434 789
Dragana Smolnikar s.p.

Skrb za vitkejšo postavo še nikoli ni bila tako prijetna.

Oblikujte svoje telo

odpravite celulit

zmanjšajte maščobne obloge

izboljšajte strukturo kože

»Prepričani smo, da je s povezavo prostovoljcev za okolje narejenega 
več. V naši krajevni skupnosti so bili zelo aktivni tudi otroci,« je povedal 
predsednik KS Notranje Gorice Marko Čuden, ki je koordiniral pribli-
žno 50 prostovoljcev. Nekoliko slabšo udeležbo so letos zabeležili v KS 
Brezovica, kjer se je čiščenju pridružil tudi župan Metod Ropret. Slabšo 
udeležbo so pripisali temu, da so imeli upokojenci na isti dan izlet, druge 
obveznosti pa so zadržale tudi domače gasilce.

Na čistilni akciji se je po neuradnih podatkih in ocenah zbralo več 
prostovoljcev kot lani, vendar s pobiranjem smeti niso imeli nič manj te-
žav. »Veliko je gradbenega materiala, pločevink, gum, stekla, raznovrstnih 
odpadkov in smeti. Našli smo tudi stare hladilnike, straniščne školjke in 
druge kosovne odpadke,« so povedali prostovoljci. Vse zbrane odpadke 
so nato zvozili na lokalne deponije, od koder pa jih je tekom dneva odpe-
ljalo komunalno podjetje Snaga. 

Kot je po koncu akcije povedal Tomaž Toni iz Barjanskega zmaja, je 
bila akcija uspešna in je dosegla svoj namen. »Odziv je bil po pričakova-
njih, v sedmih občinah se je zbralo 1900 ljudi. Pobrana je bila manjša 
količina odpadkov kot v preteklih letih, približno 28 ton.« Tudi Marko 
Čuden, podžupan Brezovice, je pritrdil, da je v okolju letos manj odpad-
kov kot pretekla leta, žal pa so ob Ljubljanici na dveh mestih odkrili velike 
kupe odpadkov, ki jih lani tam še ni bilo. Sicer pa se je na območju občine 
Brezovice v letošnjem letu v čistilno akcijo prvič vključila tudi Rakitna. 

Koordinatorji akcije so med prostovoljci izžrebali prostovoljce, ki so 
prejeli nagrade. Podelili so 70 voženj z ladjico po Ljubljanici (v vsaki ob-
čini po 10), 7 knjižnih nagrad, izžrebali pa so tudi prostovoljce, ki bodo 
leteli z balonom, to so Milena Gregorka iz Ljubljane, Danilo Dolinar iz 
Vrhnike, Tomaž Vojvoda iz Loga – Dragomerja, Lado Dolžan iz Brezovice  
in Zala Cimperman iz Iga.

Vesna Novak in Vesna Erjavec

Skavti zbrali več kot sedem ton papirja
Skavti Ostrorogega jelena z Brezovice smo imeli v soboto, 9. aprila, 

eko akcijo. Zbirali smo star papir in ga tudi pobirali po hišah v Vna-
njih Goricah. Vreme nam je bilo zelo naklonjeno, saj nas je že zjutraj 
pozdravilo sonce. Po dvigu zastave, skavtski pesmi in molitvi smo se 
razdelili v skupine in se odpravili na teren. Medtem ko so skupine ho-
dile naokrog, smo drugi zlagali papir iz kombija in avtomobilov. Veliko 
prijaznih ljudi je pripeljalo papir kar z avtomobilom in ni ga bilo malo! 

Tako smo tudi z njihovo pomočjo nabrali kar 7460 kg papirja. Po kosilu 
in krajšemu počitku, smo se še za dobro uro odpravili po papir. Malo 
pred tretjo uro smo se vsi spet zbrali pri kulturnem domu in pometali v 
zabojnik še ves preostali papir. Tako je bil zabojnik skoraj do vrha poln, 
mi pa smo si prislužili še sladoled za nagrado. Z zbranim denarjem si 
bomo kaj privoščili še na taborih in kupili kakšen kos potrebne opre-
me. Zato se vsem, ki ste nam pomagali, kar najlepše zahvaljujemo!

Skavti Ostrorogega jelena, Brezovica 1

Novice iz »Tulipana« 
Sedaj boste predvidene načrte našega društva lahko 

spremljali tudi na oglasni deski, ki je pritrjena na steno telo-
vadnice, pred vhodom v naše prostore. En zapis na oglasni 
deski vam bom razkril. 

Obvestilo
Uradne ure D.U. Tulipan so v prostorih društva, vsak 

prvi torek v mesecu, od 10. do 11. ure.

Za ostale informacije se boste morali pa potruditi in jih lastnoočno 
prebrati. Podroben načrt planiranega izleta, ki ga bodo člani društva še 
pravočasno našli v svojih poštnih predalih, bo tudi na oglasni deski. Ude-
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ležencem izleta svetujemo, da vzamejo s seboj fotoaparate, saj bo dovolj 
zanimivih stvari za ovekovečiti. Tudi opravljena čistilna akcija je »gostila« 
upokojence. Kot dokaz prilagamo sliko. 

P.S. Žal je v prejšnji številki Barjanskega lista izpadel napis pod umetni-
ško sliko Nove poti. Zato vam jo sedaj ponujam. Ker upokojenci nimamo 
časa čakati lepše prihodnosti, pohitimo po Novi poti v lepšo sedanjost.

Toni Jurjec, 
predsednik DU Tulipan, Vnanje Gorice

  
Dan odprtih vrat vrta Zahostnik v Vnanjih 
Goricah

Nedelja, 22. maj 2011, od 10h do 18h.
Vrt Zahostnik v Vnanjih Goricah, na Podpeški 124, je eden najbolj do-

miselnih in bogato zasajenih slovenskih okrasnih vrtov. V vrtu Zahostnik 
je ena najlepših slovenskih zbirk senčnih rastlin, od katerih prednjačijo 
predvsem hoste. V sončnem delu vrta od maja do konca julija cveti velika 
zbirka potonik, makov, perunik in maslenic, v jesenskem času pa svoj čar 
prispevajo okrasne trave, jesenske astre in številni javorji. Lastnik vrta je 
Milan Sterle. 

Vrt je bil že večkrat predstavljen v različnih revijah kot tudi na TV, na-
zadnje v zelo odmevni seriji Slovenski okrasni vrtovi. Vrt obiskujejo številni 
ljubitelji rastlin iz Slovenije in tujine, zlasti odmeven je bil obisk skupine 
novozelandskih ljubiteljev vrtov. Letos je vrt Zahostnik, skupaj s tremi 

drugimi vrtovi iz Slovenije, v programu britanske turistične agencije Brigh-
twater. Namen dneva odprtih vrat vrta Zahostnik je predvsem seznaniti 
soobčane z različnimi možnostmi ureditve svojega okolja okrog doma v 
sožitju z naravo. Ogled vrta bo strokovno voden. Vrt je neposredno ob 
Podpeški cesti, nasproti obračališča mestnega avtobusa 6b. Parkiranje je 
možno na velikem parkirišču ob železniški progi, od koder je do vrta 30 
m. Vstop je prost.

M.S.
Biserna poroka v Notranjih Goricah

Na sončno nedeljo, v lepem naravnem okolju Jezera, sta biserno po-
roko praznovala gospa Frančiška Čuden in gospod Franc Čuden iz No-
tranjih Goric. Oba sta se rodila leta 1926 in prihajata iz družin s po petimi 
otroci. 7. aprila  leta 1951 sta si prvič izmenjala poročna prstana na Bre-

zovici pri Ljubljani. Po 60 letih 
skupnega življenja smo bili 
priča ponovni izmenjavi pr-
stanov in poročnega obreda, 
ki ga je opravil župan  Metod 
Ropret.  

Vsa ta leta sta drug z dru-
gim delila srečo in težave. V 
Notranjih Goricah sta si zgra-
dila dom in ustvarila družino. 
Rodila sta se jima dva sinova 
in kot se za slovenske družine 
spodobi, imata že štiri vnuke 
in štiri pravnuke. Poleg druži-
ne smo se častitljive obletnice 
udeležili tudi ostali sorodniki 
in prijatelji. Po spominskem 
slikanju se človek šele zave, 
kako lepemu in za večino 
nas nedosegljivemu dogod-
ku smo bili priča. V prijetnem 
klepetu in obujanju spomi-
nov smo doživeli častitljivo 
obletnico, teta in stric pa sta se ob taktih narodno zabavne glasbe za-
vrtela novim dogodivščinam nasproti. V imenu vse prisotne »žlahte« teti 
Francki in stricu Francu ponovno iskreno čestitamo in želimo še veliko let 
skupnega življenja.        

Nečak Marko Čuden

Novice iz Krajinskega parka Ljubljansko barje
Mobilna razstava o zgodovinskih, kulturnih, etnoloških in naravnih 

znamenitostih, ki je v februarju gostovala v Botaničnem vrtu v Ljubljani, 
je pritegnila zares veliko število ljudi. V marcu se je razstava preselila na 
Ministrstvo za kulturo. 

V sodelovanju z občino Vrhnika smo si ogledali področje Retovja, kjer 
je po dolgi zimi potrebno določene dele zavarovanega območja sanira-
ti (postavitev novih obvestilnih tabel, prenova klopi, zamenjava lesene 
ograje na mostu).

10. marca smo sodelovali na posvetu »Kulturna dediščina in prostor«, 
ki so ga pripravili na SAZU-ju. V prvem delu posveta so se strokovnjaki iz 
različnih področij arheologije, arhitekture, etnologije, krajinske arhitektu-
re in umetnostne zgodovine pogovarjali o tem, kako kulturno dediščino 
vključevati v prostorsko planiranje, upoštevanju raziskovalnih rezultatov 
ter drugih vprašanjih za boljše delovanje na različnih področjih. V drugem 
delu pa so se strokovnjaki posvetili  Ljubljanskemu barju, njegovim arheo-
loškim in geografskim raziskavam, ohranjanju narave in kulturne dedišči-
ne na Barju in projektom, ki bi omogočili boljše planiranje in varovanje. 
Na posvetu so sodelovali doc. dr. Barbara Murovec, ZRC SAZU, prof. dr. 
Roko Žarnić, minister MOP, dr. Andrej Gaspari, Ministrstvo za kulturo, 
dr. Milan Orožen Adamič, Geografski inštitut Antona Melika, doc. dr. 
Anton Velušček,  ZRC SAZU in Barbara Zupanc, direktorica Krajinskega 
parka Ljubljansko barje.

18. 3. 2011 smo v dvorani Kulturnega doma v Notranjih Goricah go-
stili strokovno srečanje »Kmetijstvo in kmetijska politika v luči ohranjanja 
narave«. Na srečanje smo povabili kmetijske svetovalce, ki so aktivni na 
področju Ljubljanskega barja, strokovnjake s področja kmetijstva, stro-
kovnjake s področja ohranjanja narave, predstavnike vseh 7 občin, pred-
stavnike Ministrstva za kmetijstvo in predstavnike Ministrstva za okolje in 
prostor. Na srečanju je gospa Mojca Hraber, predstavnica podjetja Oikos, 
predstavila rezultate vmesnega poročila o vrednotenju Programa razvoja 
podeželja 2007 - 2013. Poročilo je nastalo kot del skupnega spremljanja 
in vrednotenja informacij Evropske evalvacijske mreže za razvoj podeželja.

Za tem je prof. dr. Andrej Udovč iz Biotehniške fakultete predstavil 
Analizo stanja kmetijstva na območju Krajinskega parka Ljubljansko bar-
je. Glavne skupne ugotovitve srečanja: stanje ohranjenosti območij naj-

Planinsko društvo Podpeč-Preserje objavlja
RAZPIS ZA PLANINSKI TABOR

za osnovnošolce 2011, ki bo na lokaciji LOG ČEZSOŠKI, 
od 16. 07. 2011 do 23. 07. 2011

Kontakti:
Marko Goršič, predsednik planinskega društva, tel: 041 795 006
Goran Šehovič, načelnik mladinskega odseka, tel: 041 502 897
Kristina Suhadolnik, mentorica, OŠ Preserje, tel: 031 711 114

Vsi zainteresirani za planinski tabor se lahko prijavite pri kateremkoli od 
zgoraj navedenih organizatorjev tabora, do vključno 24. 06. 2011

PD Podpeč - Preserje
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vrednejših in najbolj ogroženih habitatnih tipov - barjanskih travnikov, 
se na območju Krajinskega parka Ljubljansko barje slabša. V porastu je 
število njiv, na katerih prevladuje koruza in površine intenzivnih travnikov. 
Obe predstavitvi si lahko vsi zainteresirani ogledajo tudi na spletni strani 
www.ljubljanskobarje.si/aktualne-novice/

26. 3. 2011 pa smo v okviru aktivnosti mednarodnega leta biotske 
raznovrstnosti, ki ga je pripravila evropska komisija v večjih evropskih 
mestih sodelovali v  osveščevalno - izobraževalni akciji »Biotska raznovr-
stnost - V tem smo skupaj«. Akcija je v Ljubljani potekala od 24. 3. do 26. 
3., med 10. in 18. uro. V tem času so se vsi zainteresirani lahko seznanili s 
pomenom biotske pestrosti in njene ohranitve za nadaljnje življenje in ra-
zvoj človeške vrste. Biotska raznovrstnost je narava v vseh njenih oblikah 
in jo sestavljajo vsi živi organizmi. Ljudje smo del te mreže in naše prežive-
tje je odvisno od vseh drugih delov. Vendar se je ta mreža začela trgati in 
z zaskrbljujočo hitrostjo izgubljamo številne zaklade. 

Krajinski park Ljubljansko barje

Poslanci največje opozicijske stranke v občini 
Brezovica

V ponedeljek, 11. aprila, se je poslanska skupina SDS ob celodnevnem 
delovnem obisku Notranjsko – dolenjske regije mudila tudi v naši obči-
ni. Dopoldne so poslanci Alenka Jeraj, Darko Menih in Branko Marinič 
obiskali podpeško zdravstveno postajo, svoj obisk pa so nadaljevali pri 
občinskih podjetnikih, kjer se jim je pridružil še poslanec Zvone Černač.

Ob svojem obisku v naši občini so se poslanci z zdravnikom splošne 
medicine Igorjem Gabrielom pogovorili o problematiki osnovnega zdra-
vstva. Med drugim je Gabriel spregovoril o delovnih preobremenitvah 
splošnih zdravnikov ter razkoraku med primarnim in sekundarnim zdra-
vstvom, dotaknil pa se je tudi napovedane reforme zdravstva. Gabriel 
je opozoril tudi na spremembo zakonodaje ter potrebo po nadziranju 
bolniškega staleža, ki ga je po dosedanji zakonodaji moč zlorabiti. Svoje 
razočaranje je Gabriel izrazil tudi nad napovedano reformo, ki po njego-
vem mnenju pomeni manjši obračun z zasebništvom v zdravstvu. Kot je 
poudaril, je osnovno zdravstvo odvisno od dobre volje občine, saj si samo 
ne more privoščiti obnove objekta, prostorov in podobnega in kot je še 
pojasnil, je na srečo odnos občine do tega področja dober.

Z osnovnim zdravstvom v občini pa je zadovoljen tudi župan Metod 
Ropret: »Če lahko rečem, da nekaj v naši občini dobro deluje, je to zago-
tovo zdravstvo.« Sicer pa je Ropret visoki obisk izkoristil tudi za predstavi-

tev aktualne občinske problematike. Kot je pojasnil, se tudi v občini Bre-
zovica pri svojem delu srečujejo z identičnimi težavami kot ostale občine, 
ob tem je izpostavil zagotavljanje prostora za varstvo otrok, osnovno šol-
stvo ter gradnjo komunalne infrastrukture. Kot je še pojasnil Ropret, del 
občine za gradnjo kanalizacije ne bo dobil evropskih kohezijskih sredstev, 
izključno zaradi toge zakonodaje. Ta namreč določa t.i. aglomeracije ozi-
roma območja, ki med seboj ne smejo biti ločena za več kot sto metrov in 
morajo imeti vsaj dva tisoč prebivalcev. Aglomeraciji v neposredni bližini 
podpeške zdravstvene postaje imata 1500 in 1900 prebivalcev in ne iz-
polnjujeta pogojev. Kot je poudaril Ropret je prepričan, da je tolmačenje 
evropskih usmeritev preveč togo, zato se je za pomoč pri pridobivanju 
finančnih sredstev obrnil na poslance. 

Vesna Erjavec

Rekordna udeležba pohoda na Krim
Letos so se gasilci GZ Brezovica že štirinajstič podali na kondicijski 

pohod na Krim. Svojo psihofizično pripravljenost je tokrat utrjevalo re-
kordno število gasilcev, saj jih je na Krim pripešačilo kar 110.

Leta 1998 se je manjša skupina gasilcev, bilo jih je okoli dvajset, na 
pobudo takratnega poveljnika Janka Židanka, prvič podala na kondicij-
ski pohod na Krim. Danes, 14 let kasneje, jih je na Krim prišlo kar 110. 
Kot so povedali gasilci, se tradicionalnega pohoda vsako leto udeleži 
več njihovih članov, še nikoli pa jih ni bilo toliko. Kot je pojasnil Židanek 
morajo biti gasilci dobro pripravljeni, pohod pa je prava spodbuda za 
psihofizično aktivnost.

Gasilci iz vseh desetih gasilskih društev Gasilske zveze Brezovica so 
na Krim krenili izpred Gasilskega doma Jezero, Preserja, Gorenje Brezo-
vice ter Rakitne, pod vrh pa so jih vodile markirane poti. Vsi, ki se niso 
priključili skupinskemu odhodu, so se ostalim udeležencem pridružili pri 
planinski koči na Krimu. Pohodniki so premagali okoli osemsto metrov 
višinske razlike, prehodili pa so približno deset kilometrov. Najhitrejši so 
do planinske koče prišli v manj kot dveh urah, tisti, ki so se pohoda lotili 
rekreacijsko, so bili pod vrhom v dobrih dveh urah in pol.

Pohoda so se udeležile tako moški kot ženske vseh starostnih skupin, 
na Krim so prišli od najmlajše pohodnice triletne Katjuše, do najstarejše-
ga pohodnika, 81-letnega častnega poveljnika Ludvika Zalarja.

Vesna Erjavec

Poziv vladi, naj opusti načrte za JEK 2
Madžarska, ki je v prvem polletju letošnjega leta v vlogi predsedujoče 

Evropski uniji, je konec marca gostila 14. zasedanje sveta evropske zelene 
stranke (EGP). Na zasedanju je aktivno sodelovala tudi delegacija Stranke 
mladih – zeleni Evrope, s predsednikom mag. Darkom Krajncem na čelu. 

V ospredju tokratnega zasedanja je bila evropska energijska strate-
gija, o kateri bo predvidoma maja razpravljal tudi Evropski parlament. 
Evropski Zeleni, katerih del je tudi Stranka mladih - Zeleni Evrope, so od-
ločno zavzeli stališče proti gradnji novih jedrskih elektrarn in postopni 
ukinitvi obstoječih. V prid ne - podpori jedrski energiji govorijo tragične 
posledice jedrske nesreče v Černobilu pred 25 leti, nuklearna katastro-
fa na Japonskem (Fokušima Daiici), ki se odvija prav zdaj in nesreče v 
evropskem prostoru, o katerih se v širši javnosti ni govorilo (Tihange 1 
–Belgija, Civaux 1 in Blayais 2 –Francija, Paks – Madžarska). V podporo 
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japonskemu ljudstvu in v znak protesta so udeleženci na eni izmed ulic 
Budimpešte izvedli flash mobe (skupina ljudi, ki na javnem prostoru izve-
dejo nenavadno akcijo in se nato razkropijo) z zelenimi dežniki, ki nosijo 
jasno sporočilo: »Jedrska energija? Ne, hvala!«.  Stranka mladih – Zeleni 
je tako na zasedanju dobila vseevropsko podporo poziva Vladi RS, naj 
takoj opusti načrte o izgradnji nove jedrske elektrarne v Sloveniji. Sledile 
so še razprave na temo socialne politike Evrope, spodbujanja proaktiv-
nega delovanja mladih in razmere v Severni Afriki, kjer lahko govorimo o 
»Arabski pomladi« in ki hkrati za seboj potegne val beguncev v Evropo.

Slovenska osemčlanska delegacija se je sestala tudi s slovensko ve-
leposlanico na Madžarskem, go. Darjo Bavdaž Kuret. Pogovor je tekel 
predvsem o grožnjah demokraciji na Madžarskem, medijski in okoljski 
problematiki ter položaju slovenske manjšine. Pri vseh debatah in spre-
jemanju zaključkov so konstruktivno in povsem enakopravno sodelovali 
tudi mladi, združeni v Federacijo mladih evropskih zelenih (FYEG). Tudi 
Slovensko mladinsko gibanje (SMG), ki ima v letošnjem letu status opa-
zovalca pri FYEG-u, je prispevalo svoje poglede. Čas je, da se praksa vklju-
čevanja in upoštevanja mnenja in predlogov mlajših generacij utrdi tudi v 
našem lokalnem okolju.

Urša Šebenik           

Pomaga s pletilkami in velikim srcem
Kristina Jerše iz zaselka Jezero v Preserju že dobrih 40 let plete oblačila 

in jih pošilja družinam, za katere iz časopisov in revij izve, da so se zna-
šle v stiski. Še dobro se spomni, kako je pri prijateljicah zbirala otroška 
oblačila in še sama nekaj dodala, pripravila prvi paket in ga poslala na 
Kozjansko, kjer je na Prevorju v velikem pomanjkanju živel vdovec s tremi 
otroki. Kasneje sta to družino z možem tudi obiskala.

Spominja se še mnogih žalostnih zgodb, ki so jo pretresle. In poma-
gala jim je. O tem priča tudi polna mapa pisem in fotografij iz vseh krajev 
Slovenije, ki jih dobiva v zahvalo. Z nekaterimi se tudi osebno pozna. Leta 
1980 je v Jani prebrala žalostno zgodbo o sedmih deklicah blizu Tepa-
nja, ki jim je umrla mamica. Poslala jim je nekaj paketov, kasneje sta jih z 
možem tudi sama odpeljala tja in med njimi so se spletle prijateljske vezi. 
Še vedno se obiskujejo. Eni od deklic je bila birmanska botra, bila je tudi 
na njeni poroki in nikoli ji ne pozabi voščiti za praznike. »Trem otrokom 
sem krstna in trem birmanska botra, pa mi je ta, ki je čisto tuja, najbolj 
hvaležna,« pravi Krista, ki ji usoda tudi ni prizanesla, saj je na tragičen 
način izgubila moža in starejšega sina. Zdaj ji družbo dela kuža Runo. 
Tudi sama je odraščala v skromni družini z devetimi otroki. »Kako sem 
bila vesela, ko sem se vračala iz šole in me je včasih ustavila soseda ter mi 
dala oblačila svojih hčerk pa še kos kruha za povrh,« pravi živahna gospa, 
ki je ne bi prisodili, da vstopa že v osemdeseto leto. Je članica Društva 
upokojencev Podpeč – Preserje, dolga leta je bila prizadevna poverjenica 
in dejavna v odboru društva. 

Pred časom je za otroke, ki so se zdravili v nekdanji pediatrični kliniki 
na Vrazovem trgu, spletla copatke in kapice in jim jih dvakrat sama odne-
sla. Zadnja leta pa največ plete za invalidne otroke v Stari gori, saj je brala 
o tem, kako jih rado zebe v noge. Poslala jim je že vsaj 190 parov nogavic, 
copatk, šalov in kap in vedno prejela toplo zahvalo osebja. Letos pa je 
pakete v Staro goro odpeljala skupaj s predsednico Društva upokojencev 
Podpeč – Preserje Vido Šušteršič in prijateljico Fani. Sestre in zdravniki so 
bili navdušeni, da so spoznali gospo z velikim srcem. 

»Z denarjem ne morem pomagati, saj imam manj kot 500 EUR po-
kojnine in s tem se moram preživeti in vzdrževati hišo.« Obdeluje tudi vrt, 
a zelenjavo večinoma razda.

Vsa leta je stroške priprave in pošiljanja paketov nosila sama. Znanci 
in sosedje dolgo niso vedeli, kaj Krista, kot jo kličejo, počne, saj svoje do-
brodelnosti nikoli ni obešala na veliki zvon. 

Zato si je dobro zapomnila, kdo ji je kdaj pomagal z volno ali denar-
jem, ki ga je porabila za plačilo poštnine. »Prva, ki je podarila 2,5 kg volne, 
je bila Dragica Kirn iz bližnje gostilne, pa moje prijateljice Fani Molek, Ma-
rica Vehar, Nada Svete, Ida Mavec, Majda Alič, Jana Babič, Jana Remic …
Poldeta Rebolja in Elke Kavčnik, ki sta plačala poštnino, tudi ne smem po-
zabiti,« našteva tiste, ki so ji pomagali, da je lahko ona pomagala drugim. 

Plete ob televizorju, če jo začnejo boleti roke ali ramena, »se malo 
pomasiram, pa gre«. Plesti in podarjati oblačila namerava še naprej, saj 
je na pregledu vprašala zdravnika, ali bo živela vsaj še tri leta, »ker moram 
porabiti še toliko volne …«.

DU Podpeč - Preserje

Razstava v spomin Alojziju Šuštarju
V prostorih zimske kapele župnišča Preserje so odprli razstavo, po-

svečeno pokojnemu ljubljanskemu nadškofu in metropolitu Alojziju Šu-
štarju. Razstava »Božjo voljo spolnjevati« je prepotovala vso Slovenijo, v 
Preserju pa so jo gostili do nedelje, 17. aprila.

Razstavo so prvič predstavili leta 2008, ob prvi obletnici smrti me-
tropolita Šuštarja, na pobudo Marjana Zupančiča iz KD Trebnje. Kot je 
pojasnil Zupančič, je razstava po predstavitvi v Trebnjem prepotovala vso 
Slovenijo: »Gostovala je v Ljubljani, Mariboru, Beltincih, Črnomlju, No-
vem mestu, Kranju in še številnih drugih slovenskih krajih.«

Obiskovalci osebnost nadškofa Alojzija Šuštarja spoznavajo s pomo-
čjo razstavljenih slik in dokumentov. Kot je pojasnil avtor razstave, dr. 

AKCIJSKA PONUDBA 
(velja za vgrajene nadomestne dele):

- 15% popust pri zamenjavi zobatega jermena in zavor
- 10% popust pri zamenjavi motornega olja in filtrov

Velja do 30. maja 2011.



18

BARJANSKI

France Martin Dolinar, vodja Nadškofijskega arhiva Ljubljana, je razstava 
razdeljena na štiri sklope in predstavlja življenjsko pot dr. Alojzija Šuštarja. 
Prvi sklop zajema obdobje od njegovega otroštva, študija v Ljubljani in 
Rimu, njegovega delovanja v Švici do vrnitve v domovino. Drugi sklop ga 
predstavlja kot ljubljanskega nadškofa in metropolita. V tretjem sklopu 
je predstavljen v povezavi z rojstnim Trebnjem, četrti sklop pa predstavlja 
zadnje obdobje njegovega življenja, v katerem se je odpovedal nadškofiji 
in se umaknil v Zavod sv. Stanislava v Šentvidu pri Ljubljani. Sicer pa je na 
razstavi prikazan tudi Šuštarjev prispevek v prizadevanju za samostojno 
državo Slovenijo.

Naslov razstave izraža Šuštarjev življenjski moto in program, saj si je 
geslo pokojni nadškof v škofovski službi izbral za svoje. Sicer pa razstava 
sovpada tudi s 300 - letnico župnijske cerkve sv. Vida v Preserju. Kot je 
pojasnil tamkajšnji župnik Marko Košir, bodo v sklopu praznovanja pri-
pravili še kar nekaj dogodkov. Med drugim pripravljajo izid knjige Župnija 
Preserje nekoč in danes, blagoslov z nadškofom Stresom, slovesnost nove 
maše ter jubilejni deseti oratorij.

Vesna Erjavec

April, mesec urejanja naših naselij 2011
S seje upravnega odbora ŠKTD Lokvanj: V začetku aprila smo se 

na prvi seji UO najprej zahvalili vsem, ki ste pomagali pri uspešnem 
delu v februarju in marcu ter pri urejanju okolja konec marca. Potem 
pa smo po potrditvi še nekaj sklepov že »padli« v delovne načrte, ki se 
hitro bližajo:
- 25. 4., ob 8. uri peš po ŽU Preserje in ob 10. uri Markovo sredi vasi v 
Vnanjih Goricah
- 27. 4., ob 10. uri Jurjevo na Barju (dan konjereje), na Pristavi v Pod-
peči. Vse potrebne podrobnosti poznajo tudi furmani: Janko (Vnanje 
Gorice) 041 320 440, Vinko (Notranje Gorice) 041 297 460, Andrej 
(Plešivica) 031 227 879, Srečko (Podpeč) 041 326 589, Janez (Jezero) 
031 731 061 in Slavko (Rakitna) 031 372 043.
- 8. 5. je Florjanovo v Kamniku, v Vnanjih Goricah in še kje
- 11. 6. je 5. srečanje barjanskih občin v Vrbljenju. Predvsem kosci in 
grabljice si že sedaj rezervirajte ta dan. Predpriprava bo 28. 5., po 14. 
uri, na Jezeru.
- 3. 7. pa bo nova maša, torej poseben praznik pod Krimom, ki naj bi 
na bolje premaknil vse. Torej tudi furmane in noše. V narodne noše in 
uniforme pa se oblecimo tudi na Florjanovo. 
Podaljšajte 19 B! 

Po ureditvi »podaljška Črnovaške ceste do Dolenjke« spet lepo pro-
simo odgovorne, da podaljšajo relacijo 19B vsaj do E.Leclerca, če že ne 
do obračališča na Rudniku. Prav tako je tudi žalostno, da 19B ne vozi ob 
vikendih.
Aktualne spremembe

TIC Brezovica se je preselil v pisarno JZ KP Ljubljansko barje. To je 
dobro za izgled središča Podpeči, je pa tudi priložnost za bolj učinkovito 
sodelovanje v dobro, ne le Ljubljane in države, pač pa tudi na Barju žive-
čih ljudi ter predvsem v dobro celotnega ravnovesja stvarstva.

TIC med ljudi - da bi se približali okolju, kjer živimo, v društvu zbiramo 
posameznike, ki ste pripravljeni konkretno pomagati pri obveščanju. V ta 
namen je izdelanih tudi prvih šest pečatov.
Nekaj spodbud povezanih s pečati

Uporabniki pečatov si prizadevamo:
- v svojem okolju odkrivati in varovati tamkajšnje zanimivosti,
- v svojem okolju sprejeti druge ljudi in jim kaj povedati o naši zanimivo-
stih,
- v svojem okolju oživiti opuščene varne bližnjice od doma do skupnih 
domov (cerkev, vrtec, šola, trgovina) in postaj ter nazaj
- hraniti omenjene pečate, oziroma jih dati drugim v hrambo,
- ohraniti dobre izkušnje naših prednikov in povezovalno delovati med 
vsemi ljudmi

Pečat je torej drugo že bolj specifično znamenje. Prvo vsepovsod ena-
ko znamenje pa je zeleno rumena markacija Ašičevih poti. Pečati so pri: 
Brce – Drago 051 344 688, Plešivica - Andrej 031 227 879, Jezero - Kata-
rina 051 329 900, Podpeč – Mateja 031 517 707,  Preserje – Andrej  051 
860 778 in Rakitna - Meta 041 750 487
Povabilo k sodelovanju in na piknik 28. 5. 

V soboto, 28. 5., od 14. ure dalje, vabimo vse sedanje in nekdanje 
članice, člane, simpatizerke, simpatizerje ter pokrovitelje na piknik, ki bo 
na Jezeru pri brunarici.

OBVESTILO 
 

Dne 18. aprila 2011 je bila podpisana pogodba o opravljanju 
dejavnosti nalog v zvezi z zapuščenimi živalmi z novim zavetiščem - 
Zavetišče za živali Ljubljana. 

S tem obvestilom želimo seznaniti občane, da se v zvezi z zapu-
ščenim živalmi obračate na Zavetišče za zapuščene živali Ljubljana, 
Gmajnice 30, Ljubljana, telefon 01/256 02 79. 

Občinska uprava
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Nikdar več ne bo 'ranča tako žarela…

LINI V SLOVO

Prijatelji, sorodniki, znanci, hvala za vse misli, po-
glede, objeme in solze, izrečene in neizrečene besede. 
Hvala za vso oporo, ki nam jo dajete. Posebej hvaležni 
smo kolektivu vrtca Vnanje Gorice, ravnateljici Liljani, 
vzgojiteljicam Silvenki, Andreji, Marti, Tini in Olgi in 
neskončno potrpežljivemu kolektivu kuhinje z Mojco. 
Hvala, da jo imate radi, tako kot je imela Lina rada vas. Hvala zboru za An-
gela, flavtistki za Metuljčka, hvala Sončkom in Medvedkom za to kar ste, 
ter njihovim staršem za sočustvovanje. Hvala podjetju Pieta za pomoč pri 
slovesu in cvetličarni Karmen za Linine tulipančke. Lina, hvala ti, da si bila z 
nami. Radi te imamo.

bratec Samo, mami Nataša, ati Mitja

Izpred oči izginil je tvoj obraz in ne sliši več se ljubeči glas.
Stol,  prazen zdaj tam stoji, naš dom je prazen, saj tebe ni.
Nihče ne more te nadomestiti, nikoli te ne bomo nehali ljubiti. 

ZAHVALA
V 90. letu starosti nas je
zapustila draga mama

MARIJA ŠUŠTARŠIČ
iz Podpeči

(27. 8. 1921 – 6. 4. 2011)
Ob boleči izgubi se iz srca zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in 
znancem, ki ste nam izrazili sožalje, darovali sveče in jo pospremili na nje-
no zadnjo pot. Zahvaljujemo se g. župniku Marku Koširju in kandidatu za 
novomašnika Gregorju Roglju za lepo opravljen obred. Posebna zahvala 
gre tudi pogrebni službi Vrhovec in cerkvenemu pevskemu zboru domače 
župnije. Iskrena hvala tudi zdravstvenemu osebju KC Ljubljana – nevrološki 
I.B oddelek. 

Vsi njeni 

V ŠKTD Lokvanj vstopamo v novo pomlad z zavedanjem, da ne bo 
nihče nič naredil namesto nas. Zato smo odprti za vaše predloge in so-
delovanje. V zadnji številki Barjanskega lista so tudi kontakti vseh članic 
in članov UO, ki jim lahko vedno posredujete svoje predloge. Lahko pa 
pokličete tudi predsednico Katarino, na 051 329 900.

Drago Stanovnik

Etika 21. stoletja ali kako je bila rešena občina?
Etika je segment filozofije, ki se ukvarja z blaginjo človeštva. Začenja se 

tam, kjer posameznik svojo osebnost podreja in usklajuje zahtevam življenja v 
skupnosti. Javnosti je dostopen dokument bivšega člana Nadzornega odbora 
občine Brezovica, g. Petelina, ki je nadziral predvsem investicije občine, in na-
kazuje »visoke« etične norme naše občinske uprave. Menda naj bi bil v minu-
lem mandatu kršen marsikateri zakon, da etičnega kodeksa niti ne omenjam. 

Iz poročila je razvidno, da: 
Naj bi bili vsi projekti slabo pripravljeni in posledično dražji, kot bi bili sicer. Nikjer 

naj se ne bi upoštevala Uredba o enotni metodologiji. Niti pri enem projektu naj ne bi 
bila videna projektna naloga, pri enem projektu so med potekom celo spremenili cilj 
projekta brez soglasja občinskega sveta (kar je menda posledično povečalo vrednost 
projekta iz načrtovanih 140.000 EUR na več kot 500.000 EUR). V večini primerov 
naj bi bila potrebna dodatna dela, do 40 odstotkov vrednosti osnovne pogodbe, pri 
vseh projektih pa naj bi bili roki izvedbe prekoračeni. Kršitve Zakona o javnih finan-
cah, ki naj bi bile ugotovljene pri večini nadziranih investicij, naj bi bila posledica slabo 
pripravljenih projektov. Še večji udarec za občinsko blagajno, ki jo mimogrede polnimo 
občani in občanke občine Brezovica, pa naj bi se ugotovilo zakonito in nezakonito izogi-
banje javnim razpisom. Na javne razpise se lahko javi vsak, ki izpolnjuje pogoje, občina 
pa tako lažje izbere najcenejšega ponudnika. Tako naj bi se zakonito izognili javne-
mu razpisu, pri nedokončanem nadzoru vrtine VG-1. Namreč zakon omogoča, da se 
javno naročilo odda javnemu podjetju, ki ga je ustanovilo Javno komunalno podjetje 
Brezovica, d.o.o., po poljubni ceni, oni pa poiščejo najcenejšega ponudnika. Razliko 
v ceni krije občina sama, kar pomeni, da škodo, ki pri tem nastane, krijemo občani 
in občanke. Naslednja abotnost naj bi bila drobljenja javnih naročil, ki bi morala biti 
oddana z javnim razpisom, na naročila male vrednosti, dobila pa naj bi jih izbrana eli-
ta, večinoma lokalni obrtniki in podjetniki. Pri enem od nadzorov je bila brez javnega 
razpisa izvedena investicija z naročili male vrednosti, s končnim izidom pol milijona 
evrov. Dodatna dela, ki naj jih ne bi bilo malo, večinoma niso bila izvedena s pravnim 
postopkom (pogodba, aneks) oz. naj ne bi bila pisno in temeljito utemeljena. Kršenje 
Obligacijskega zakonika naj bi bil v primerjavi z ostalimi kršitvami zanemarljive na-
rave. Bojda je šlo za prekoračitev rokov brez ustreznih sankcij, pogodb brez datumov, 
prevzemov brez zapisnikov in podobne zadeve. Celo Nadzornemu odboru naj bi bilo 
težko oz. nemogoče pridobiti zahtevane dokumente, sploh, če so bili za naročnika ne-
ugodni, čakanje na dokumentacijo pa naj bi bilo nenormalno dolgo. Pri nadzoru nad 
investicijo, pri kateri je bilo ugotovljenih največ kršitev, je bil odgovor odgovorne osebe 
za izvedbo projekta, da so bila sredstva od države pridobljena s strankarskimi zvezami, 
posledično pa je politična stranka zahtevala poplačilo usluge. Če je ta navedba resnič-
na, ne gre več za prekršek, ampak za kaznivo dejanje.Poslovna etika nas uči, kako naj 
individuumi ravnajo v poslovnem svetu, ko se znajdejo na mestu, kjer se pot razcepi na 
več poti različnih vrednot. Vsebuje tudi bistvena pravila etičnega delovanja, ki so načela 
skrbnega gospodarja, zaveza k zaupnosti, zvestoba do posebnih odgovornosti, izogiba-
nje navzkrižnim interesom, sposobnost podrejanju zakonom, spoštovanje blaginje vseh 
ljudi, svobode in ustavnih pravic. Delovanje v koruptivnem okolju je morda za nekatere 
elitizirane posameznike fantastična priložnost, dolgoročno gledano pa je tovrstna za-
deva izredno draga in manj učinkovita. Na žalost pa je iz dokumenta razvidno, da je 
poslovna etika elitiziranih posameznikov deveta briga. 

Se nadaljuje …
Polona Glavan 

OO SLS Brezovica
Mladi vabimo k sodelovanju

Tudi to pomlad smo se prijavili na občinski razpis in upamo na ugo-
dno razrešitev. Prav tako smo na občnem zboru konec februarja »poso-
dobili« naš statut, da sedaj lahko v dobro društva tudi uradno v praksi s 

preizkušanjem in uporabo tehnike lažje sledimo napredku na področju 
računalništva in interneta. Saj ne more vsak sam vsega kupiti, lahko pa 
vsak nekaj in potem lahko z izmenjevanjem uporabljamo vsi. Čeprav nam 
ne manjka zanimivega dela, vabimo tudi vas, da nam predlagate zanimi-
va snemanja. Za enega takih pa se že dogovarjamo in sicer na železniškem 
prehodu v Vnanjih Goricah, ki je terjal že veliko žrtev. Saj si vsi želimo, da 
bi bil promet tu in vsepovsod čim bolj varen, še zlasti, če odprava črnih 
točk ne predstavlja velikih stroškov. 

Luka Stanovnik

Izlet za veterane
Planinsko društvo Podpeč - Preserje vabi veterane v sredo, 4. 5. 2011, 

na Kršičevec (1091 m). Odhod avtobusa je ob 7. uri iz Preserja, ustavili se 
bomo tudi v Kamniku pod Krimom, Podpeči, Notranjih in Vnanjih Gori-
cah in na Brezovici. Z avtobusom se bomo peljali mimo Postojne in Pivke 
do vasice Jurišč. Avtobus bomo pustili v vasi in odšli mimo jame Lipovke 
na vrh Kršičevca. Na vrhu si bomo privoščili počitek in uživali v razgledu. 
Hoje bo približno uro in pol. V Jurišče se bomo vrnili po drugi poti, hoje 
bo nekaj manj kot 2 uri. V Pivki si bomo privoščili kosilo v gostilni Kara 
as. Po dogovoru si bomo ogledali tudi muzej Slovenske vojske. Domov se 
bomo vrnili med 18. in 19. uro. Cena prevoza je 15,00 EUR. Prijave zbira 
Marko Goršič, tel . 363 11 75 in GSM 041 795 006 (v večernih urah), do 
ponedeljka, 2. 5. 2011. Izlet bo v vsakem vremenu, vodil ga bo planinski 
vodnik Marko Goršič. 

PD Podpeč - Preserje

ZAPOSLIM FRIZERKO Z IZKUŠNJAMI.
Vse dodatne informacije na 040 468 877



JKP Brezovica in Barjanski list obveščata, da bo poročilo o kako-
vosti pitne vode na območju krajevnih skupnosti Podpeč – Preserje, 
Notranje Gorice in Vnanje Gorice za leto 2010 objavljeno v prihodnji 
številki glasila. 

Podrobno letno poročilo o pitni vodi si lahko ogledate na spletni 
strani podjetja www.jkp-brezovica.si.
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KOLEDAR 

26. 4.  20.00 ŠP Jama  Kresovanje v ŠP Jama v Notranjih Goricah (PASULJ BO!)

30. 4. 20.00 Sv. Ana  Tradicionalno kresovanje na Sv. Ani

5. 5. 16:30 ŠP Jama  Začetek lige v malem nogometu

9. 5.  18.00 Knjižnica Brezovica  Pravljična urica »Peter Klepec«

12. 5. 18.00 OŠ Brezovica  Predavanje športne plezalke Martine Čufar  

19. 5. 19.30 Knjižnica Brezovica  Knjižni klub »Učbenik življenja«

21. 5.  8.30 Igrišča OŠ Brezovica  4. Športfest Občine Brezovica

22. 5. 10:00 Vrt Zahostnik  Dan odprtih vrat Vrta Zahostnik (nasproti končne postaje 6b)

Več podatkov o posamezni prireditvi najdete tudi na www.brezovica.si 

N A S L E D N J A  Š T E V I L K A  P R E D V I D O M A  I Z I D E  2 7.  5 .  2 0 1 1 .  P R I S P E V K E 
S P R E J E M A M O  D O  1 8 .  5 .  2 0 1 1 ,  O G L A S E  P A  D O  Z A P O L N I T V E  P R O S T O R A .

Uprava Občine Brezovica
Telefon: 01 3601 770 | Fax: 01 3601 771

Uradne ure:  ponedeljek: od 9:00 do 12:00 | sreda: od 9:00 do 12:00 | od 14:00 do 17:00 | petek: od 9:00 do 13:00

Novi Ford Mondeo je z obilico naprednih senzorjev nadvse 
pozoren na dogajanje na cesti. Z aktivnim prilagodljivim 
tempomatom, sistemi za zaznavanje mrtvega kota, za  
opozarjanje na zbranost voznika in za opozarjanje nezaželene 
menjave voznega pasu ter samodejnim preklapljanjem med 
dolgimi in zasenčenimi lučmi analizira cestne in prometne 
pogoje ter zagotavlja, da bo vaša vožnja bolj varna in prijetna. 
Resnična lepota prihaja od znotraj.

novifordmondeo.si

Novi Ford MONDEO. Čudovito pozoren.

Nekatera zgoraj navedena oprema je na voljo za doplačilo. Poraba: 4,3 – 7,9 l/100 km; emisije CO2: 114 - 184 g/km. Slike so simbolične. 
Navedena cena velja za Ford Mondeo Ambiente 1.6 Ti-VCT 88 kW (120 KM), 4 vrata, ročni 5-stopenjski menjalnik, Euro V.

ŽE
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d 16.340 €
NoVI MONDEO

Tel.: 01/24 44 800, prodaja@ah-klemencic.si, www.ah-klemencic.si
Delovni čas: ponedeljek - petek: 7:00 - 18:00, sobota 8:00 - 12:00

Avtohiša Klemenčič, Hacetova ulica 1, Ljubljana


